
Polis siasat Ganabatirau
gugat keharmonian kaum

Oleh Siraj Mohd Zaini
siraj@nstp.com.my

Shah Alam

EXCO Selangor, V Ganaba-
tirau, disiasat mengikut
Seksyen 504 Kanun Kesek-

saan, berhubung kenyataannya
yang menggugat keharmonian
kaum dalam isu Kuil Sri Maha
Mariamman, di USJ 25.
Ketua Polis Selangor, Datuk

Mazlan Mansor, berkata polis
sudah merakam percakapan
Ahli Dewan Undangan Negeri
(ADUN) Kota Kemuning itu dan
sedang melengkapkan kertas
siasatan untuk dirujuk ke pihak
Timbalan Pendakwa Raya.
Ganabatirau melalui akaun

Facebook miliknya sebelum ini,
memuat naik satu status ber-
hubung kejadian yang berlaku
di kuil itu, dengan mendakwa
‘Muslim Group’ atau kumpulan
Islam menyerang kuil berkena-
an, sekali gus menjejaskan ke-
harmonian kaum.
Bagaimanapun, beliau diper-

cayai menyunting status itu de-
ngan menggantikan ‘Muslim
group’ kepada ‘group of gangs-
ters’ (kumpulan gengster) be-
berapa jam kemudian beriku-
tan kecaman pelbagai pihak.

Terdahulu, Ganabatirau
mengesahkan dipanggil polis

untuk memberi keterangan
mengenai kenyataannya itu,
kelmarin.

Polis datang ke pejabat
Beliau dilaporkan berkata, polis
datang ke pejabatnya berikutan
beliau tidak dapat hadir ke Ibu
Pejabat Polis Kontinjen (IPK) Se-
langor kerana menghadiri satu

mesyuarat.
Dalam perkembangan ber-

kaitan, Mazlan berkata, tiga lagi
individu ditahan berhubung
kes rusuhan di kuil itu, men-
jadikan jumlah keseluruhan
102 orang ditahan.
Beliau berkata, daripada ju-

mlah itu, 49 yang ditahan ada-
lah lelaki Melayu, 44 lelaki India
dan seorang lelaki Cina serta
lapan lelaki India Muslim.
“Daripada jumlah keseluru-

han tangkapan ini, ada yang
sudah didakwa di mahkamah,”
katanya selepasMajlis Maulidur
Rasul peringkat Ibu Pejabat
Kontinjen (IPK) Selangor, di sini,
semalam.
Insiden kekecohan itu me-

nyebabkan seorang anggota
bomba parah serta 23 kende-
raan dibakar, selain kerosakan
bangunan dan gangguan keten-
teraman awam.

Polis rakam
percakapan
EXCO Selangor
untuk tindakan
lanjut

KEKECOHAN DI TAPAK KUIL

Mazlan pada
sidang media
di Ibu Pejabat
Polis Kontinjen
Selangor, Shah
Alam, semalam.

Ganabatirau
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Buat kenyataan berbaur perkauman isu rusuhan kuil 

Polis siasat Ganabatirau 
Oleh SITIROHAIZAH ZAINAL 
pengarang@utusan.com.my 

• SHAH ALAM 6 DIS. 

EXCO Kerajaan Negeri Se-
langor, V. Ganabatirau 
yang membuat kenyataan 

berbaur perkauman apabila 
mengheret isu rusuhan Kuil Sri 
Maha Mariamman dengan sen-
t imen agama disiasat mengikut 

Seksyen 504 Kanun Keseksaan. 
Di bawah seksyen berkenaan, 

jika disabitkan dengan kesala-
han boleh dihukum penjara dua 
tahun atau denda atau kedua-
duanya sekali. 

Ketua Polis Selangor, Datuk 
Mazlan Mansor berkata, proses 
rakaman percakapan terhadap 
Pengerusi Jawatankuasa Tetap 
Pemberdayaan, Pembangunan 
Sosio Ekonomi dan Kerajaan 

Prihatin Selangor itu telah sele-
sai. 

"Kita akan melengkapkan 
kertas siasatan untuk dirujuk ke-
pada Timbalan Pendakwa Raya. 
Laporan berhubung kenyataan-
nya telah diterima dan siasatan 
dibuat mengikut Seksyen 504 
Kanun Keseksaan," katanya ke-
pada pemberita di sini hari ini. 

Dalam perkembangan ber-
kaitan, Mazlan berkata, tiga lagi 

individu ditahan bagi mem-
bantu siasatan insiden tersebut 
menjadikan jumlah keseluru-
han yang ditahan adalah sera-
mai 102 individu. 

"Setakat ini, kita telah mem-
buka empat kertas siasatan di 
bawah Akta Hasutan. Tindakan 
akan diambil kepada mana-ma-
na individu yang sengaja men-
cetuskan ketenteraman awam," 
tegas beliau. 
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HARIAN M ETRO

Dua bayi dan dua orang
kurang upaya (OKU) an-
tara 103 penduduk sekitar
Kuala Selangor yang
menjadi mangsa banjir.

Ketua Cawangan
Pengurusan Operasi dan
Balai Jabatan Bomba
Penyelamat Selangor,
Alimaddia Bukri berkata,
semua mangsa berkenaan
kini ditempatkan di pusat
pemindahan sementara di
Sekolah Kebangsaan
Pasangan, Kuala Selangor.

“Semua mangsa ini
terdiri daripada 28
keluarga yang mana
rumah mereka dinaiki air
akibat hujan lebat.

“Mangsa tinggal di
sekitar Kampung Asahan

Batu 8 dan mereka
dipindahkan jam 8 pagi
tadi (semalam),” kata nya
di sini semalam.

Alimaddia berkata,
selain bayi dan OKU itu,
15 warga emas turut
ditempatkan di pusat
pemindahan itu.

“Mangsa banjir juga
terdiri daripada 26 lelaki
dewasa, perempuan
dewasa seramai 28 orang
dan 20 kanak-kanak.

“Di pusat pemindahan
itu turut disediakan
pacuan empat roda milik
polis dan ambulans milik
Angkatan Pertahanan
Awam Malaysia (APM)
bagi memudahkan urusan
mangsa , ” katanya .

Shah Alam

103 penduduk terperangkap bah

ANGGOTA penyelamat
membantu sebahagian
penduduk yang terbabit
banjir di Kampung Asahan,
Batu Lapan.
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Nurul Husna Mahmud
nurul_husna@hmetro.com.my

PerananTamanAlamKuala
Selangor tidakubah seperti
pusat sehenti rawat dan rehat
(R&R) yang beroperasi di
lebuh raya.
Apatah lagi peranan

pusat R&Rpada pengetahuan
umum ialah lokasi transit
bagi pengguna untuk
mendapatkan bekalan
tertentumahupun
berehat sebentar sebelum
menyambungkembali
perjalanan.
PerananTamanAlam

Kuala Selangor juga begitu,
tetapi khidmatnya ditagih
kumpulanmergastua yang
berhijrah ketikamusim sejuk.
Hutan dirizabkanmenjadi

antara hutan dilindungi
oleh kerajaan Selangor
berkeluasan 296hektar itu
sekali gusmenjadi habitat
buat 156 spesies burung dan 57
daripadanya dikenal pasti dari
luar negara.
Malah, taman ini

mempunyai komposisi
menarik apabila terdapat
dua hutan iaitu hutanhujan
tropika danhutan paya. Ia
bukan saja penting kepada
ekosistemyang bergantung
padanya,malahmenyumbang
kepada eko pelancongan
khususnya sebagai pusat
pembelajaran alami yang luas
untuk orang awam.
Berdasarkan potensi

dimiliki taman alam
berkenaan,misi seterusnya
adalahmendapatkan
status tapakRAMSARyang
merujukkepadaKonvensyen
Mengenai Tanah Lembap
yangBerkepentingan
Antarabangsa, terutamanya

sebagaiHabitat UnggasAir.
Lokasi ini antara destinasi

mesti dikunjungi buat
peminatmahupunpengkaji
burung dari serata dunia
bermula pada September
hinggaApril.
Inisiatif untuk terus

mempelopori pelancongan
bersandarkanpendidikan,
kesedaran dan alam semula
jadi, penganjuranPesta Sayap
iaitu pesta tahunan oleh
Majlis DaerahKuala Selangor
bersamaPersatuanPencinta
AlamMalaysia (MNS)
bertepatan dengan objektif
terbabit.
Menurut PresidenMNS

ProfDrAhmad Ismail,

penganjuranPesta Sayap
sebenarnya bermula lebih
sedekad lalu dalamusaha
menyemai penyertaan
dalamkalangan penduduk
Kuala Selangormengenai
kewujudanTamanAlam
Kuala Selangor sebagai salah
satu produkpelancongan di
daerah terbabit.
“Pesta Sayap dianjurkan

pada umumnya bagi
meningkatkan penyertaan
pelbagai pihak dalamusaha
menjaga persekitaran
terutamahutan paya bakau
yang sangat penting untuk
melindungi ekosistem lain
termasukmengatasimasalah
hakisan ombak

dan sebagainya.
“Dalamaspek lain,

perananpenduduk sekitar
terutamadalampenjagaan
alam termasukpengurusan

sampahdanmemanfaatkan
hasil hutan bakau tanpa
menjejaskanhutan itu juga
penting.
“Jika dulu kualiti hutan

bakau dankebersihan laut
yang terjagamenyumbang
kepada kekayaanhasil laut
termasukkerang dimana
satu ketika dulu kawasan ini
menjadi pengeksport terbesar
bagimakanan laut terbabit.
“Pada tahun ini hasrat

kami lebih besar iaitu
untukmelobi TamanAlam
Kuala Selangor ini supaya ia
dinamakan sebagai tapak
RAMSAR sekali gusmemberi
manfaat terutama sebagai
produk eko pelancongan,”
katanya.
Menariknya dalampesta

terbabit turutmembabitkan
rakankomuniti lain antaranya
Sahabat BakauKualaGula
Perak danusahawankecil
yangmengusahakanproduk
berasaskan bakau.

FOTOMNS DAN MAJLIS DAERAH KUALA SELANGOR.

Pada tahun ini
hasrat kami lebih
besar iaitu untuk
melobi Taman
Alam Kuala
Selangor ini supaya
ia dinamakan
sebagai tapak
RAMSAR

DR AHMAD

Hutan rizab
habitat burung
Taman Alam Kuala Selangor
antara lokasi mesti dikunjungi
peminat, pengkaji unggas

PELBAGAI pokok yang boleh didapati
di Taman Alam Kuala Selangor.

MENARA tinjau
untukmelihat
burung.

PANORAMA cantik laluan
menuju ke hutan paya.
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da di sini semalam. 
Beliau berkata, setakat ini, 

Roboh enam premis besi buruk 
Oleh NUR HUDA MUSA 

MOHD. 
ZULKARNAIN 

SUBANG JAYA - Majlis Per-
bandaran Subang Jaya (MPSJ) 
bersama Pejabat Ta-
nah dan Daerah Peta-
ling serta beberapa 
agensi melaksanakan 
satu operasi perobo-
han premis besi bu-
ruk yang dibina tan-
pa kelulusan di atas 
tanah kerajaan di 
PPRT3, Kampung 
Bukit Lanchong di 
sini semalam. 

Timbalan Yang 
Dipertua MPSJ, 
Mohd. Zulkarnain 
Che Ali berkata, ope-
rasi yang bermula 
pada pukul 8.45 pagi 
itu melibatkan enam 
buah premis besi bu-
ruk. 

"Ini adalah tinda-
kan daripada aduan 
yang diterima oleh 
pihak MPSJ dan kami 
dapati pemilik premis besi bu-
ruk tersebut telah melakukan 
kesalahan di bawah Seksyen 
70, Akta Jalan Parit dan Ban-
gunan 1974. 

"Pihak MPSJ telah menge-
luarkan Notis Pemberitahuan 
Bangunan kepada pemilik 
premis pada 24 Julai lalu serta 
notis Meruntuh dan Mengo-

MAJLIS Perbandaran Subang Jaya melakukan operasi 
merobohkan premis besi buruk di atas tanah kerajaan di PPRT3, 
Kampung Bukit Lanchong, Subang Jaya semalam. 

MOHD. FAR ID 

songkan Bangunan 
pada 13 September lalu 
namun pemilik ingkar," 
katanya ketika ditemui 

Kosmo! selepas operasi terse-
but. 

Selain itu, Penolong Pegawai 
Daerah dan Tanah Petaling, 
Mohd. Farid Shaharil berkata, 
tindakan diambil di bawah Sek-
syen 425 Kanun Tanah Negara 
1965 atas kesalahan pencerobo-
han tanah kerajaan, dengan 
kuasa menjalankan tindakan 

di bawah Seksyen 426A Kanun 
Tanah Negara 1965. 

"Notis Pencerobohan Tanah 
Kerajaan telah dikeluarkan 
sejak tahun 2016 terhadap pe-
milik premis, aduan daripada 
penduduk juga telah banyak di-
terima oleh pihak kami oleh itu 
tindakan segera perlu diambil. 

"Operasi yang dijalankan ber-
jalan dengan lancar tanpa ada 
sebarang rusuhan atau protes 
daripada pemilik premis," ka-
tanya. 
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Masjid baharu untuk penduduk
BANGI - Masjid At Taqwa Bukit Mahkota, 
Bangi siap sepenuhnya untuk kemudahan 
masyarakat Islam di situ.

Pengarah Jabatan Kerja Raya (JKR) 
Selangor Datuk Ir Ruslan Abdul Aziz ber-
kata, masjid dengan kos dianggarkan 
RM8.5 juta itu direkabentuk secara dala-
man oleh pasukan projek JKR Negeri Se-
langor diketuai oleh Jurutera Daerah, Ir Dr 
Zarabizan Zakaria.

Menurutnya, pembinaan masjid dua 
tingkat yang boleh memuatkan 2,000 je-
��������	�
���������������������������-
�������������������

"Masjid ini dilengkapi dengan mehrab, 
mimbar, menara, ruang pejabat, bilik pen-
gurusan jenazah, bilik penyediaan maka-
nan dan bilik rawatan.

Bagi memastikan keselesaan tempat 

ibadat itu turut dilengkapi sistem pengha-
wa dingin serta pencahayaan yang leng-
kap," katanya ketika berucap pada majlis 
Penyerahan Projek Masjid At Taqwa, Bukit 
Mahkota Bangi.

Turut hadir Adun Semenyih, Bakhtiar 
Mohd Nor dan Pengarah Jabatan Agama 
Islam Selangor, Datuk Haris Kasim.

Sementara itu Haris berkata, kerajaan 
negeri komited membina prasarana iba-
dah yang kondusif.

"Kita akan terus memberdayakan in-
stitusi Islam khasnya masjid, maahad tah-
���������!����������������#$�!�������

Menurut Haris, pembinaan masjid itu 
bertujuan menampung kepesatan pem-
bangunan di situ dan pembukaannya hari 
ini dinantikan penduduk di kawasan 
berkenaan.

Ruslan (dua, kanan) menyerahkan replika kunci kepada Haris sebagai sembolik penyerahan 
Masjid At Taqwa Bukit Mahkota.
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VALUATOR

Company(Brand) Mention Tone ROI
Construction Industry Development Board (CIDB) (Industry News - 4 0 RM 0
Eastern & Oriental Berhad - Industry News (Eastern & Oriental 1 0 RM 0
Jabatan Agama Islam Selangor (Jais) (Jabatan Agama Islam Selangor 1 0 RM 0
Jabatan Kerja Raya(JKR) (Jabatan Kerja Raya(JKR)) 2 0 RM 0
Jabatan KerjaRaya Negeri Selangor (Jabatan KerjaRaya Negeri 6 0 RM 0
Pharmaceuticals Industry News (Pharmaceuticals - Healthcare & 1 0 RM 0
REHDA Industry News (REHDA Industry News) 1 0 RM 0

GIST(ENGLISH)

N/A



Tak mahu jalan bertambah sesak

P enduduk taman peru-
mahan di sekitar Jalan 
Bukit menyerahkan 

petisyen kepada Majlis Per-
bandaran Kajang (MPKj) bagi 
menggesa pihak berkuasa 
tempatan itu menghentikan 
dua projek pembangunan.

Petisyen itu juga memin-
ta pemberhentian projek se-
hingga ada perbincangan 
bersama untuk mengatasi isu 
berkenaan. 

Pengerusi Persatuan Pen-
duduk Taman Bukit, 
 Subramaniam V berkata, me-
reka tidak berpuas hati ter-

hadap masalah yang bakal 
dihadapi.

Subramaniam mendak-
wa, penduduk terpaksa ber-
hadapan masalah kesesakan 
lalu lintas khususnya pada 
waktu puncak.

"Ia belum lagi ditambah 
�������!���%!�����#����!��-
deraan milik penghuni apa-
bila projek apartment itu siap 
kelak,” katanya.

Menurutnya, Jalan Bukit 

merupakan laluan utama 
menghala ke Bandar Kajang, 
Pejabat MPKj, Hospital, Ibu 
Pejabat Polis Daerah Kajang 
dan ke Jalan Semenyih, Jalan 
Sungai Chuah serta Le-
buhraya Kajang Silk.

“Kawasan ini juga 
terdapat parkir lima tingkat 
berhampiran stesen Transit 
Aliran Massa (MRT) yang ada 
�#���� ���!��� ����� ������
setiap pagi. Keadaan ini 

memaksa pemandu lain 
meletakkan kenderaan di 
sekitar Jalan Bukit,” katanya.

Beliau mendakwa, Adun 
Kajang, Hee Loy Sian menga-
dakan pertemuan wakil pen-
duduk dengan MPKj dalam 
�����������&���������#���-
mun masih belum ada pen-
jelasan lanjut.

“MPKj tidak menerima 
syor delegasi penduduk 
supaya diberi akses untuk 

meneliti laporan kajian Traf-
�'�*���'��+����������/��#�
Road Safety Assessment dan 
1���'���'��� *������������
terhadap projek itu.

“Mereka juga tidak mem-
punyai pelan nyata untuk 
menangai kesesakan lalu 
 lintas yang bakal berlaku di 
Jalan Bukit. 

“Malah tanggungjawab 
merancang dan menaik taraf 
Jalan Bukit seakan diserahkan 

kepada pemaju untuk tin-
dakan lanjut,” katanya pada 
sidang media selepas men-
yerahkan petisyen kepada 
MPKj, di sini, kelmarin. 

3������������������!�
yang menandatangan petisy-
en itu adalah dari kawasan 
perumahan Jalan Bukit, Ta-
man Bukit, Taman Kajang 
Jaya, Taman Bukit Kajang 
Baru, Taman Bukit Permai, 
Taman Kajang Sentral dan 
Taman Bukit Mewah.

Sementara itu, Pegawai 
Perhubungan Awam, Unit 
Perancangan Korporat dan 
Perhubungan Awam MPKj, 
Kamarul Izlan Sulaiman ke-
tika dihubungi berkata, piha-
knya sedia maklum ber-
hubung penyerahan petisyen 
daripada penduduk tersebut.

“Saya masih menunggu 
laporan penuh daripada ja-
batan berkaitan, saya akan 
memberi maklum balas apa-
bila memperoleh laporan 
tersebut,” katanya.

Penduduk serah 
petisyen gesa 

henti dua projek

AHMAD ISMADI ISMAIL

KAJANG

Penduduk yang hadir menghantar petisyen kepada MPKj bagi menghentikan dua projek pembangunan.
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Tarik pelancong ke Sabak Bernam
RM1.2 juta naik 
taraf, pulihara 

habitat 
kelip-kelip

MOHD IZZATUL 
IZUAN TAHIR

K ementerian Pelancon-
gan dan Kebudayaan 
memperuntukkan 

RM1.2 juta bagi menaik taraf 
Pusat Konservasi Kelip-Kelip 
Sungai Panjang di sini, bagi 
memulihara habitat serangga 
itu, selain menarik lebih ra-
mai pelancong. 

Setiausaha Majlis Daerah 
Sabak Bernam (MDSB) 
�������������	������	��-
ta, dengan penambahbaikan 
infrastruktur dan kemudahan 

SUNGAI BESAR

lebih selesa, jumlah pelan-
cong dalam dan luar negara 
dijangka terus meningkat. 

"Pada masa ini, purata 
jumlah pelancong sekitar 
3,000 sebulan dan dijangka 
meningkat kepada 4,000 
hingga 5,000 orang pada 
masa akan datang. 

"Kita juga menyediakan 
pusat pelancongan kelip-ke-
lip dan pelancong boleh da-
tang ke sini untuk dapatkan 
maklumat terkini mengenai 
habitat ini dan pokok berem-
bang," katanya. 

Beliau berkata demikian 
ketika ditemui pada sidang 
media selepas Program Tan-
aman Pokok Berembang 
Sempena Program Alam Se-
kitar MDSB di Pusat Konser-
vasi Kelip-Kelip Sungai Pan-
jang, di sini. 

Sebanyak 100 pokok be-
rembang ditanam di sepan-
jang lapan kilometer tebing 

��������	
������������
��
�
�������
�
����
���
�
�������
���
�
�
��������������
���
������
������
����
������	
�������������
	�!�����"
���!����#!���������
���
�$
��%

Sungai Bernam bagi memuli-
hara dan memastikan habitat 
kelip-kelip di situ terus terpe-
lihara dan dapat dilihat pe-
lancong pada masa depan.

Mohd Muktafi berkata, 

industri pelancongan ke-
lip-kelip di kawasan itu diusa-
hakan secara konsisten mene-
rusi jawatankuasa penduduk. 

Katanya, setiap pelan-
cong yang ingin merasai ke-

unikan kelip-kelip pada wak-
tu malam hanya dikenakan 
bayaran sebanyak RM10 se-
tiap seorang. 

"Waktu paling sesuai un-
tuk menikmati keindahan 

serangga ini bermula dari jam 
8 hingga 10 malam kerana 
pada waktu itu, habitat ini 
mengeluarkan cahaya berke-
lip-kelip," katanya. 

Justeru tegas beliau, 
masyarakat terutama pendu-
duk sekitar diminta terus me-
lindungi kelip-kelip di habitat 
asalnya supaya dapat meny-
ediakan sumber eko-pelan-
congan yang lestari.

"Saya berharap pendu-
duk dapat menjaga kebersi-
han alam sekitar supaya ha-
bitat ini terus kekal 
terpelihara dan tidak dian-
cam kepupusan," katanya.

Purata pelancong sekitar 
3,000 sebulan dijangka 
meningkat kepada 4,000 
hingga 5,000 orang

info
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MPSJ roboh premis haram

M ajlis Perbandaran Subang 
Jaya (MPSJ) telah merobo-
hkan enam premis ban-

gunan yang didirikan tanpa kebena-
ran di atas tanah rizab Jabatan 
Pengairan dan Saliran (JPS) Selang-
or di Bukit Lanchong.

Timbalan Yang Dipertua MPSJ, 
Zulkurnain Che Ali berkata, tin-
dakan perobohan ke atas premis 
besi buruk itu dilakukan di bawah 
Akta 426 (A) Kanun Tanah Negara 
setelah premis berkenaan melaku-
kan kesalahan menceroboh tanah 
kerajaan di bawah Akta 425 Kanun 
��������	�
�������

“Operasi perobohan premis ini 
telah dimulakan seawal jam 8.45 
pagi dan diadakan hasil lanjutan 

MPSJ  
merobohkan 
enam premis 
bangunan 
yang didirikan 
tanpa 
kebenaran    
di atas tanah 
rizab Jabatan 
Pengairan 
dan Saliran 
(JPS) Selangor 
di Bukit 
Lanchong.

daripada aduan yang diterima oleh 
pihak MPSJ berkenaan premis besi 
buruk ini didirikan tanpa kebenaran 
�������������������������

“Sebelum ini kita telah mema-
klumkan pemilik premis berkenaan 
kesalahan menceroboh tanah kera-
jaan di bawah Akta 425 Kanun Tanah 
Negara 1965. Bagi kesalahan ini pi-

hak MPSJ telah mengeluarkan Notis 
Pemberitahuan Bangunan kepada 
pemilik premis pada 24 Julai 2018 
serta Notis Meruntuh dan Mengo-
songkan Bangunan pada 13 Septem-
ber 2018 (Tarikh Notis Tamat pada 
���������
��������

“Namun demikian, pemilik te-
lah mengemukakan rayuan untuk 

tidak meruntuhkan premis tersebut 
dan telah ditolak oleh pihak MPSJ 
berikutan faktor pencemaran alam 
sekitar sekiranya premis tersebut 
terus beroperasi,” katanya ketika si-
dang media.

Tindakan perobohan berkenaan 
dilakukan bersama 50 kakutangan 
MPSJ bersama beberapa agensi luar 

terlibat termasuk Pejabat Daerah 
dan Tanah Petaling, Lembaga Urus 
Air Selangor (Luas), JPS, lbu Pejabat 
Polis Daerah Subang, Tenaga Nasi-
onal Berhad (TNB), Jabatan lmigre-
sen Negeri Selangor serta Syarikat 
Bekalan Air Selangor (Syabas).

Menurutnya, MPSJ telah mem-
berikan tempoh lanjutan kepada 
pemilik premis bagi merobohkan 
premis berkenaan selepas rayuan 
mereka ditolak, namun tiada tin-
dakah daripada pemilik premis.

“Semakan semula MPSJ pada 28 
November lalu mendapati pemilik 
premis masih tidak mematuhi 
arahan tersebut dan lanjutan dari 
perkara tersebut, pihak MPSJ telah 
mengadakan operasi perobohan 
pada hari ini di mana enam unit 
premis telah dirobohkan,” katanya.

Enam premis 
didirikan tanpa 

kebenaran di atas 
tanah rizab JPS 

MUHAMMAD FAIZ SULONG

SHAH ALAM

Tindakan mengikut Akta 426 
(A) Kanun Tanah Negara 
atas kesalahan melakukan 
pencerobohan ke atas tanah 
kerajaan
 

info
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Enam kediaman terjejas banjir kilat
KAPAR - Enam buah rumah 
terkesan akibat kejadian ban-
jir kilat yang berlaku di bebe-
rapa kawasan termasuk di 
Jalan Benteng, Jalan Ke-
nangan, Taman Daya Maju 
serta Taman Daya Meru, se-
malam.

Ketua Bomba dan Peny-
elamat Klang, Samsol Maarif 
Saibani berkata,  kejadian 
banjir berkenaan berlaku aki-
bat hujan lebat serta keadaan 
Sungai Kapar yang tidak 
dapat menampung jumlah 
kapasiti air yang banyak.

“Skuad Unit Pengurusan 
Bencana Negeri (UPBN) Se-
langor membuat peman-
tauan darat dan juga udara di 
sekitar lokasi kejadian dan 
hasil dari pemantauan darat, 
masih terdapat takungan air 
di laman rumah mangsa (da-
lam proses surut).

“Punca berlakunya banjir 
kilat akibat hujan lebat dalam 
jangka masa singkat serta 
Sungai Kapar yang kecil tidak 
dapat menampung kapasiti 
air tinggi lalu melimpah ke 
kawasan penempatan.

“Dianggarkan kira-kira 
enam buah rumah yang ter-
kesan banjir kilat namun si-
tuasi dalam keadaan terka-
wal dan tiada pusat 
pemindahan dibuka setakat 
ini,” katanya menerusi satu 
kenyataan.

Menurutnya, setakat ini 
keadaan air hanya memenuhi 
kawasan kediaman rumah 
terlibat dan tidak memasuki 
rumah dan kerja-kerja pen-
gepaman air keluar sedang 
giat dijalankan oleh pihak 
berwajib.

Salah sebuah kediaman yang terjejas banjir kilat, semalam.
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Exco Selangor bakal dirombak?

P asca PRU14 menyaksi-
kan beberapa perubah-
an di dalam barisan 

kepimpinan Kerajaan Sela-
ngor dimana tujuh muka 
baharu dipilih bagi bersama-
sama dalam pentadbiran 
diterajui oleh Menteri Besar, 
Amirudin Shari.

Kerajaan Selangor sebe-
lum ini turut melakukan rom-
bakan kecil di dalam pentad-
birannya sebelum ini 
melibatkan empat Adun iaitu 
Amirudin, Adun Batu Tiga, 
Rodziah Ismail, Adun Kajang, 
Hee Loy Sian dan bekas Adun 
Seri Setia, Allahyarham Prof 
Dr Shahruddin Badaruddin.

Namun begitu, kerusi Ja-
watankuasa Tetap Hal Ehwal 
Agama Islam, Pendidikan 
dan Pembangunan Modal 
yang disandang oleh Shah-
ruddin kosong selepas beliau 
meninggal dunia pada 2 Ogos 
lalu akibat penyakit kanser 
usus.

Sehingga kini, Selangor 
masih mempunyai sembilan 
barisan exco berbanding 10 
exco di negeri lain malah 
Amirudin juga turut meng-
ambil alih tugas portfolio 
yang ditinggalkan oleh allah-
yarham Shaharuddin buat 
sementara waktu.

Difahamkan, kekosong-

an kerusi itu akan diisi oleh 
Adun daripada PKR dan pe-
milihan calon berkenaan di-
jangka akan diketahui pada 
10 Disember ini.

Namun begitu, terdapat 
tanda tanya siapakah calon 
dari PKR yang dilihat berke-
layakan bagi memegang ja-
watan tersebut?

Menurut sumber terde-
kat, PKR dikatakan telah me-
napis tiga nama calon yang 
dilihat sesuai dan berkelayak-
an bagi memegang jawatan 
tersebut.

Sumber berkenaan ber-
kata, antara nama yang dilihat 
berkelayakan adalah Adun 
Sungai Kandis, Mohd Zawawi 
Ahmad Mughni, Adun Ta-
man Medan, Syamsul Firda-
us Mohamed Supri dan Adun 
Paya Jaras, Khairuddin Oth-
man.

“Nama Adun Sementa, 
Dr Daroyah Alwi juga mung-
kin antara yang akan dipilih 
berikutan beliau kini meme-
gang jawatan sebagai Timbal-
an Ketua Wanita PKR selepas 
memenanginya dalam pemi-
lihan parti baru-baru ini.

“Jadi logiknya di sini, jika 
Daroyah dipilih, kemungkin-
an akan ada berlaku rombak-
an di kalangan exco kerana 
Daroyah lebih sesuai meme-
gang portfolio lain.

“Keadaan sama akan ber-
laku sekiranya Khairuddin 
dipilih kerana beliau tidak 
boleh memegang jawatan 
timbalan speaker dan exco 
dalam masa sama. Jadi pasti 
akan berlaku rombakan,” ka-
tanya.

Di samping itu, sumber 
berkenaan turut menyatakan 
bahawa spekulasi mengenai 
rombakan berkenaan juga 
semakin kencang selepas 

Tiga nama 
tersenarai Exco 

Agama, ada ecxo 
lama bakal 
digugurkan

ASYRAF MUHAMMAD

SHAH ALAM
MOHD ZAWAWI SYAMSUL FIRDAUS

DORAYAH KHAIRUDDIN

Selangor masih mempunyai sembilan barisan exco berbanding 10 
exco di negeri lain.

Exco Jawatankuasa Tetap 
Pembangunan Usahawan 
serta Pembangunan Luar 
Bandar, Desa dan Kampung 
Tradisi, Rodziah Ismail tewas 
dalam pemilihan PKR baru-
baru ini.

Dalam pada itu, Mohd 
Zawawi ketika dihubungi Si-
nar Harian memaklumkan 
bahawa beliau tidak mempu-
nyai masalah sekiranya 
 dipilih oleh pucuk pimpinan 
bagi memegang jawatan ter-
sebut.

Beliau yang berkelulusan 
Ijazah Sarjana (Masters) Kau-
nseling dari Universiti Malaya 
memaklumkan bahawa pi-
haknya menyerahkan soal 
pelantikan tersebut kepada 
pucuk pimpinan parti bagi 
membuat keputusan sebaik-
nya.

“Jika disuruh, saya akan 
cuba yang terbaik. Namun 
perkara ini saya serahkan ke-
pada pucuk pimpinan untuk 
membuat keputusan,” kata-
nya.

Amanah juga ada 
calon berkelayakan

Bagaimanapun, terdapat 
juga calon-calon dari parti 

kompenan PH yang dilihat 
berkelayakan untuk meme-
gang jawatan itu walaupun 
kuota berkenaan telah dikhu-
suskan buat PKR.

Berdasarkan rekod,Naib 
Ketua Pemuda Amanah, 
Mohd Fakhrulrazi Mohd 
Mokhtar juga dilihat merupa-
kan antara individu yang la-
yak untuk mengisi kekosong-
an jawatan itu.

Beliau yang juga Adun 
Meru dilihat mempunyai la-
tar belakang pendidikan yang 
baik dan pernah melanjutkan 
pelajaran dalam bidang Sya-
riah di Universiti Al-Byte, Jor-
dan (bidang Syariah) dan 
Universiti Putra Malaysia 
(UPM) dalam bidang pem-
bangunan keluarga dan ba-
hasa Arab.

Mengulas mengenai per-
kara ini, Ketua Wanita PKR, 
Haniza Talha memaklumkan 
bahawa buat masa ini, tiada 
sebarang maklumat diterima 
oleh pihaknya mengenai 
rombakan yang dikatakan 
bakal berlaku dalam barisan 
kepimpinan exco Kerajaan 
Selangor.

Haniza yang juga 
merupakan salah seorang 

exco kerajaan negeri 
memaklumkan bahawa PKR 
bukannya merupakan parti 
yang melakukan sebarang 
rombakan bagi memberikan 
jawatan dalam kerajaan 
negeri kepada mana-mana 
pimpinan tertinggi parti.

“Setakat ini, kalau tengok 
pendirian PKR pun, presiden 
sendiri tidak menjawat se-
barang jawatan dalam kera-
jaan. Apatah lagi bagi kepim-
pinan lain.

“Itu bukan amalan kita 
dan sekiranya ada keputusan 
berbeza, ia akan dibancang-
kan di peringkat tertinggi 
parti,” katanya.

Tambah Haniza, kepu-
tusan pemilihan calon itu 
dibuat menerusi perbincang-

an tertutup antara kepimpin-
an tertinggi parti dan kuota 
bagi jawatan itu sememang-
nya dikhaskan untuk PKR.

Berdasarkan kenyataan 
Haniza tersebut, kepimpinan 
PKR sudah semestinya mem-
buat penilaian terbaik bagi 
memastikan kekosongan 
kerusi exco itu dapat diisi oleh 
figura yang berkelayakan da-
lam memacu pentadbiran 
Kerajaan Selangor.

Walau apa pun keputus-
an dicapai, calon yang dipilih 
itu seharusnya berkelayakan 
dan dapat menggalas tugas 
dengan sebaiknya bagi me-
mastikan kesinambungan 
kecemerlangan Kerajaan Se-
langor dapat diteruskan sele-
pas ini.
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Keputusan henti pemberian air percuma mengecewakan
SHAH ALAM - Ketua Pem-
bangkang, Rizam Ismail me-
nyifatkan keputusan kerajaan 
negeri menghentikan pro-
gram pemberian air percuma 
kepada seluruh rakyat Sela-
ngor sebagai satu tindakan 
yang amat mengecewakan.

Katanya, pemberian yang 
diteruskan secara bersasar 
hanya kepada golongan B40 
juga dilihat tidak relevan me-
mandangkan golongan ber-
kenaan tidak menggunakan 

jumlah air yang banyak.
“Bagi saya keputusan ke-

rajaan menghentikan pem-
berian air percuma ini dilihat 
amat mengecewakan kerana 
sebelum ini ia diberikan ke-
pada semua.

“Kerajaan memutuskan 
pemberian air percuma ha-
nya kepada golongan B40 
selepas ini sedangkan saya 
melihat golongan ini bukan-
lah mereka yang banyak 
menggunakan air sebaliknya 

yang banyak guna air ialah 
golongan M40,” katanya ke-
pada Sinar Harian.

Rizam yang juga Adun 
Sungai Air Tawar turut mem-
persoalkan adakah disebab-
kan kos pengambilalihan 
Syarikat Pengeluar Air Sungai 
Selangor Sdn Bhd (Splash) 
menyebabkan kerajaan ne-
geri terpaksa menghentikan 
pemberian air percuma ke-
pada seluruh rakyat Selangor.

Malah, apa yang lebih 

merisaukan, menurut Rizam 
adalah tiada jaminan daripa-
da Menteri Besar, Amirudin 
Shari berkenaan kemungkin-
an selepas ini kerajaan akan 
turut menaikkan kadar tarif 
air di negeri ini.

“Dengan pembelian 
Splash yang memakan kos 
kira-kira RM2.5 bilion, yang 
pada asalnya saya tengok RM 
250 juta, itu yang menjadi 
tanda tanya kepada. Adakah 
disebabkan pengambilalihan 

Splash ini menjadikan kera-
jaan negeri mengambil lang-
kah tidak memberikan sub-
sidi (air) kepada semua 
rakyat.

“Saya juga bertanya kepa-
da Menteri Besar di Dewan 
Negeri Selangor pun kita tak 
dapat jawapan, malah tidak 
ada jaminan daripada beliau 
bahawa selepas ini tarif air 
tidak naik. Apa yang kita bim-
bang selepas ini, tarif air juga 
akan naik,” katanya. RIZAM
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By SHEILA SRI PRIYA 
sheilasripriya@thestar.com.my 

PARTS of the roadsides in Section 11, 
Petaling Jaya, have been drawn with yellow 
lines in a move to address the daily problem 
of haphazard parking. 

From now on, Petaling Jaya City Council 
(MBPp will issue summonses, clamp and 
even tow away vehicles parked along yellow 
lines in the housing estate. 

Bukit Gasing assemblyman R. Rajiv said 
the move was to create a win-win situation 
for both residents and patrons of the com-
mercial area in Section 11. 

"The situation has been unbearable for 
residents living near the commercial area, 
with patrons' vehicles always parked near 
their houses. 

"The vehicles often obstruct traffic, some-
times even block the entrance of residential 
houses," said Rajiv, who was accompanied 
by Petaling Jaya councillor Thayalan 
Krishnasamy. 

However, the solution to this long-standing 
issue requires more than just enforcement. 

"Some residents were against the council 
issuing summonses to motorists parking 
their vehicles here. 

"It is difficult to tell if the vehicles belong 
to residents or visitors to the commercial 
area," Rajiv said. 

He explained that some residents would 
also park their vehicles by the side of the 
road as their house compounds lacked park-
ing space. 

"Now, the yellow lines will make it easier 
for our enforcement officers and it is fair for 
residents," he said. 

He noted that roads between Jalan 11/2 
and Jalan Universiti, especially road corners, 
have been drawn with the lines. 

Drawing the line at parking 
MBPJ to act against motorists parking on yellow lines in Section 11 

;•••••. Places where the yellow lines were drawn 
'•••••' and public must not park there 

Rajiv (centre), with 
his assistant Amar 
Doshi (right) and 
Thayalan, urging 
the public visiting 
Section 11 not to 
park their cars 
on yellow lines. 

"The council will actively carry out 
enforcement by either issuing summonses, 
clamping or towing vehicles parked on the 
yellow lines. 

"Enforcement will be carried out daily 
including weekends, and mostly during 
breakfast and lunch horns," he added. 

As such, the council will give leeway to 
motorists who park their vehicles at areas in 
Section 11 without these yellow markings. 

Meanwhile, a houseowner in Section 11, 
who wished to be known only as Ng, said 
vehicles parked near his house had been a 
headache for him daily. 

"Once, one of my neighbours was doing 
house renovation and his contractors could 
not even exit the housing estate. The 
obstructing vehicle was eventually towed 
away," said Ng. 

Vehicles parked haphazardly along roads in Section 11 that obstruct traffic, sometimes making it 
impossible for residents to even leave their house. — CHAN TAK KONG/The Star 
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Too close for comfort 
Kuala Langat District Council has come under fire for renewing the licence of two 
reflexology centres that failed to follow guidelines, including one which is located 
opposite a Chinese temple. >3 

Poorly located: The reflexology centres operating near the Ban Siew Keng Chinese Temple (foreground), one of the biggest places of worship in Sungai Jarom New Village. — K.K. SHAM/The Star 
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Interested 
parties say that 
the reflexology 
centre should 
not be given 
approval to 
operate opposite 
a place of 
worship, as seen 
here, because it 
is stipulated 
in the new 
guidelines. 
— Photos: 
K.K.5HAM/ 
The Star 

By PRIYA MENON 
priya(a)thestar.com.my 

KUALA Langat District Council's 
move to renew the operation 
licences of two reflexology centres 
located close to a place of worship 
and violating guidelines has people 
raising questions. 

Councillors and elected repre-
sentatives have strongly criticised 
the decision, especially over the 
fact that one of the reflexology cen-
tres is located near a Chinese tem-
ple. 

Banting assemblyman Lau Weng 
San said he was surprised that the 
council granted conditional 
renewal to the two establishments, 
located in Banting and Sungai 
Jarom, despite their failure to fulfil 
the state's new guidelines. 

It was also learnt that the two 
establishments' licences were 
nullified in 2013 and 2014 respec-
tively, and renewals subsequently 
denied for several years, as they 
expanded their services to also 
include body massages, which was 
a clear violation of the licence's 
requirements. 

They were still operating busi-
ness as usual during the period 
while their appeals for licence 
renewal were pending. 

It then becomes more perplexing 
for Lau and other councillors that 
the renewal was suddenly granted, 
especially after the state govern-
ment issued a new set of guidelines 
for the operation of reflexology 
centres in 2014. 

The new guidelines state that the 
location of a reflexology centre 
must not be near a school or 
religious building. 

"Renewal approval for the 
reflexology centre in Sungai Jarom 
should be reconsidered, because it 
is located near the Ban Siew Keng 
Chinese Temple, one of the biggest 
temples in Sungai Jarom New 
Village," Lau said. 

"In fact, its application ought to 
be rejected outright as they are 
directly in front of the temple," he 
added. 

He said he sent emails on June 5 
and Sept 13 requesting the council 
to reconsider its decision to renew 
the centres' operation licences. 

Investigating the cases further, 
Lau discovered that the two cen-
tres failed to adhere to a number of 
other conditions in the guidelines 
and urged the council to look into 
them. 

He said the report submitted to 
the council's Health and Business 
Control Committee did not contain 
latest photos of the centres' interior 
that were supposed to have been 
taken during an inspection on Sept 

Licences renewed despite 
not adhering to guidelines 
Move may set precedent for other reflexology centres, says state rep 

Lau was surprised that this reflexology centre in Banting was approved 
although the operator did not fulfil some requirements under the new 
guidelines. 

Ang said the renewal of the 
licence was approval during the 
full board meeting as a majority of 
the councillors approved it, but he 
was not one of them. 

The temple, he added, has been 
there for over 50 years while the 
massage parlour in front has only 
been operating since 2012. 

On the other hand, a long-time 
resident of Jenjarom, Andrew Yong 
said he never knew that a rule 
prohibiting reflexology centres to 
operate near places of worship 
existed, and he felt there was 
nothing wrong with the establish-
ments located near each other. 

Yong said as long as the busi-
nesses were legitimate without 
"hanky-panky" elements, then they 
should not pose a problem. 

"I don't think people are really 
bothered about the issue. 

"They want a service to de-stress, 
they pay and the businesses 
provide them with the service. 
It shouldn't be a problem," he 
added. 

Most villagers, he added, would 
not mind either even if they were 
aware of this condition in the new 
guidelines. 

MDKL could not be reached for 
comments at press time. 

4. 
"The photos attached were taken 

during the earlier inspection 
conducted in March. Based on this 
reason alone, the paper ought to be 
deferred until such essential 
information is provided," he 
added. 

According to Lau, aside from 
this, the operator of the reflexology 
centre should provide a written 
consent from the premises' owner 
stating that he or she approved of 
the purpose, and show proof that 
there was sufficient fire fighting 
equipment inside the premises. 

Other conditions include staff 
and masseurs must have 
Immigration documents, undergo 
health tests and wear uniforms. 

Also, there shall be a register to 
record names, IC numbers, 
addresses and other details of their 
staff, masseurs and customers. 

"The paper prepared by MDKL 
contains no written evidence from 
the owner, applicants, Immigration 
Department, Health Department or 
Fire and Rescue Department," he 
said. 

Lau was given the permission to 
highlight the matter during a 
recent MDKL full board meeting, 

questioning again why was the 
renewal approved despite the 
establishments' non-compliance 
with the guidelines. 

"I stated that the council should 
act with care as this is a sensitive 
and contentious issue. I had asked 
for my comments in the meeting to 
be recorded," he added. 

Lau said the move would create 
a precedent that might create 
unnecessary confusion among 
other operators of reflexology 
centres under MDKL's jurisdiction. 

"Others will wonder if they are 
subject to the new guidelines or 
will be given some leeway, like 
these two," he said. 

Several councillors also voiced 
out their disagreement during the 
meeting. 

Kampung Baru Sungai Jarom 
MPP Zone 9 councillor Ang Eu 
Liang, was one of those raising the 
issue at the full board meeting. 

He echoed Lau's sentiments, 
saying such a case could become a 
negative example for future 
applicants. 

"I definitely feel that the 
application has to follow the 
regulations and guidelines set by 
the state government," he added. 

Villagers driving past the reflexology centre located in front of a prominent 
Chinese temple in Sungai Jarom New Village. 
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P RO B E

3 MORE HELD OVER TEMPLE RIOTS
102 people have been arrested

POLICE have arrested
three more people to as-
sist in the investigations
into last week’s riots at

the Sri Maha Mariamman Temple
at USJ 25 in Subang Jaya.

This brings the total number of

people arrested to 102 up to 8am
ye s t e rd ay.

Selangor police chief Datuk
Mazlan Mansor said the three
were detained between Wednes-
day night and yesterday morn-
i n g.

“With their arrests, we have de-
tained 102 men, comprising 49

Malays, 44 Indians, one Chinese
and eight Indian Muslims,” he
said after attending the Maulidur
Rasul celebration here yester-
d ay.

The Nov 26 incident resulted in
firefighter Muhammad Adib Mo-
hd Kassim suffering serious in-
juries. He is being treated at the
National Heart Institute.

The rioters torched 23 vehicles,
damaged a building and dis-

turbed public peace.
Commenting on the probe into

Selangor executive councillor
V. Ganabatirau regarding the in-
cident, Mazlan said police would
refer the investigation papers to
the deputy public prosecutor
so on.

“We have taken his (Ganabati-
rau) statement and the case is
being investigated under Section
504 of the Penal Code.” Bernama

Selangor police chief Datuk Mazlan Mansor (centre) at a press conference after attending the Maulidur Rasul celebration in Shah Alam
yester day.

SHAH ALAM
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教育嚴輯 

The One Academy迎合座業需求 

讓學生充滿創造力體驗 

• The One Academy 
经常邀请业内专家 

与学生.分享创意知 

识与经验。 

(吉隆坡6日讯） 

The One Academy作 

为一所领先的美术设计 

学院，提供的课程迎合了创意产业的需求，如广告与平面设 

计、插画、数码媒体设计等。 

该学院文告指出，创意并不仅仅存在于艺术或设计中，而 

是充斥著在人们的生活中。实际上，不管是在商业、科学还 

是医学等领域，人们所做的一切都需要创意。 

“在The One Academy，我们确保所做的一切都关乎创 

意。无论是课程、课堂还是教育者，我们都致力于让学生获 

得充满创造力的体验。 

‘‘研究显示，具有一定水平创意的人，往往会比那些没有 

创意的人来得更成功。这引发出另一个问题：创意到底是先 

天的还是可以通过后天培养的？这个问题并没有确切的答 

案，但也意味著可以有很多种答案。创意是一种特质、技 

能、性格，同时也是一种与众不同的物品、产品或服务。 

"有些人的创造力与生俱来，而有些人则通过后天的培 

养。实际上，创意并不是人类特有的能力，动物也具有创 

意。只要在网上搜索，就会看到不少动物想出了有创意的方 

式来对抗人类。” 

文告指出，在日前闭幕的2018马来西亚十大杰出美术青少 

年大赛颁奖典礼上.，副妇女及家庭发展部长杨巧双表示，我 

国现在正处于创意经济时代，互动媒体、社交媒体、电脑与 

手机游戏、3D动画、电影视觉效果等各个创意领域已变得 

非常普遍，可以说甚至超越了其大型产业。 

“在The One Academy，我们了解创意在生活的各个方 

面都至关重要，因此为学生提供了很多体验创造力的机会， 

并帮助他们自我提升。这不仅适用于课程和课堂，也在讲习 

班、讲座、分享会、大师讲习班等实践。我们为学生提供了 

系列不同的课程，以及与英国顶尖大学之一赫特福德大学 

联办了3 + 0学士学位课程，让年轻有志的学生不必远赴国 

外便能在本地接受优质的英国艺术设计教育。” 

"另外，The One Academy还与英国、澳洲、美国、纽. 

西兰等知名设计大学和学院建立了合作关系，为毕业生们提 

供更多深造的选择。” 

文告指出，The One Academy—直秉持的教学理念“专 

才培育专才”，致力于通过文凭和学士学位课程，提供最好 

的美术教育。 

The One Academy所提供的课程，计有广告插画与电影 

美术、纯美术、室内建筑与设计、广告和平面设计、数码 

动@1与游戏设计、电影视觉特效（VFX )�数码媒体设计和 

ESM0D巴黎时装设计。 

• www.toa.edu.my 
•03-56375510 
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联邦本道： 

_玛兹里斯路 
^ 交通枢纽 

•环城大道公司（Litrak)将从12月15日起，研究和探讨在白蒲大道靠近西 

部数据（Western Digital )、玛兹里斯路(Jalan Majlis)交通枢纽一带，实 

施调整交通管制措施。 

白蒲大道瑪茲里斯路交通樞紐 

15日起實施交通管制 
(八打灵再也6曰 

讯）环城大道公司 

(LITRAK )宣布，为 

了舒缓白蒲大道玛兹里 

斯路交通枢纽（ J a l a n  
Majlis Interchange )的 

交通阻塞情况，该公司 

将从1 2月1 5日起调整 

该交界处的交通路线， 

这将有助于减少驾驶者 

在该处交通灯的等待时 

间，预计将让6万3000名 

道路使用者受惠。 

环城大道公司工程部 

主任范斯高于今日召开 

记者会公布有关细节时 

说，根据该公司的数据 

显示，目前位于玛兹里 

斯路交界处的交通灯在 

高峰时间车辆特别多， 

排起的车龙长达近800 

米。他指出，新的交通 

路线实施后，来自甲洞 

或格拉纳再也方向的车 

辆，前往SS8/8路的路口 

将会被关闭，驾驶者只 

能转左至玛兹里斯路U转 

出来，才能往SS它/8路前 

行0 

“至于来自浦种方向 

的车辆，前往SS7/3路的 

路•将会被关闭，驾驶 

者必须要使用玛兹里斯 

路的高架天桥，然后转 

左至SS7/9路，才能行驶 

丨范斯高（左）向祖基菲里（右）详细讲解新的 

交通路线图。 

至SS7/3路方向。” 

范斯高披露，该公司 

在获得马来西亚大道局 

和八打灵再也市政厅的 

配合下，将从12月15日 

起，对这项新的交通路 

线展开3个月的试用期， 

以测验它的成效性。 

“如果调整后，该处 

的交通阻塞情况获得改 

善，在没有反对的声 

浪情况下，我们将会继 

续使用这个新的交通路 
线。” 

他说，根据公司的研 

究，这项新的调整，高 

峰时间车辆的等待时间 

与车龙长度将会显著地 

减少55%至60%，其中 

800米的车龙也会缩短至 

300米，而交通灯的等待 

时间则会从9分钟减少至 

4分钟0 

他强调，为了让驾驶 

者一目了然，该公司已 

经在附近竖立告示牌。 

陪同召开记者会的包 

括八打灵再也警局副交 

警主任祖基菲里。（LMY) 
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史里肯邦安與蒲種塞車問題 

陳國振促梳邦市會關注 

(蒲种6日讯）马华蒲 

种史里肯邦安选区协调 

与联络委员会主席陈国 

振，促请梳邦再也市议 

会关注史里肯邦安与蒲 

种塞车问题。 

陈国振与马青领袖许 

伟文、黄永光及妇女领 

袖叶碧琴等人，前往参 

阅梳邦再也市议会所展 

示的《2035年梳邦再 
也地方发展蓝图草案》 

•陈国振（右二）与叶碧琴（左起）、许伟文及 

黄永光参阅《2035年梳邦再也市议会地方蓝图草 

案》。 

后，发表上述文告。 

“捷运第二路线工程 

将于不久后完成，当局 

也应全面调查社区的交 
通系统操作。” 

他指出，在发展蓝图 

展示期间，蒲种、史里 

肯邦安区的居民或其他 

组织机构应著重研究草 

案所提供咨询，并作出 

建议与意见，以纠正尚 

未顾及到的发展事项。 

他提醒蒲种和史里肯 

邦安地区的部分土地拥， 

有者，应确认所拥有的 

地段是否在该蓝图草案 

中受到发展限制，以免 
影响地段未来的发展。 

居民也可往史里肯邦 

安沙登拉也3 K礼堂参阅 

该蓝图草案。（TSI )  
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《2035年梳邦再也地方发展蓝图草案》•陈国振（右二）与叶碧琴（左起）、许伟文及黄永光参阅《2035年梳邦再也市议
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(吉隆坡6曰讯）雪州总警 

长拿督马兹南澄清，警方在调 

查兴都庙迁移骚乱事件中，只 

会拘捕涉案者，不会在一些人 

现身助查时，就直接拘捕他 
们° 

他说，只要警方发现有人 

涉案，无论他身在何处，都会 

被拘捕。 

“若有人指控被传召就马上 

被捕的话，请这些人提供资 

料，让警方调查这些指控。” 

马兹南周四在雪州警察总 

部出席宗教活动后’受询针对 

一些兴都庙信徒声称被传召就 

马上被捕，以及有者声称即使 

骚乱事件中没有现身现场，也 

同样被捕，因此让其他人害怕 

协助警方查案时，这样回应。 

他重申，这是警方的调查 

工作。 

询及在事件中受伤的消防 

及拯救员莫哈末阿迪的袭击者 

身分时，他表示警方还在调查 

涉案者身分，目前援引刑事法 

典第307企图谋杀条文查案。 

他说，警方还没向莫哈末 

阿迪录取口供，一切有待他的 

健康状况，以及医生的诊断 

后，才能决定。 

他否认警方接到投报指莫 

哈末阿迪遭倒退的消拯车撞伤 

的投报，并要求相关人士，向 

警方出示证据。 

另一方面，马兹南说，警 

方过去3天内公布66人的样貌 

图片，以助查此案后，迄今只 

有两人现身向警方提供情报， 

他相信未来还会有更多人现 

身0 

雪州警察刑事调查主任法 

兹尔高级助理总监说，这两名 

现身助查的人士，分别在友人 

与律师的陪同下，接受警方录 

取口供，并没有被拘捕；但若 

有需要，会展开拘捕行动。# 

雪总警长：兴都庙骚乱事件 

不会捕现身助查者 

被 
指兴都庙迁移骚乱事件有 

关的MCT有限公司一名 

发展总监与一名法律顾问，周 

三下午获得保释。 

雪州总警长拿督马兹南发 

表声明，这两人是缴付一万令 

吉保释费后，于周三下午4时 

45分获释。 

他表示，这两人须在下周三 

(12曰）到八打灵再也推事庭。# 

iig州总警长拿督马兹南警告 

€各造，勿试图在社交媒 

体，发布任何挑起引起愤怒与 

种族课题，否则将面对法律后 

果！ 

他说，在部落客Papagomo 

涉及在兴都庙迁移骚乱事件， 

因发表含有煽动性的视频而被 

捕后，警方再度接到3宗投 

报。 

他指出，迄今，警方援引 

煽动法令，开档查案。 

他表示，挑起各种影响公 

共秩序的人，要承担法律后 

果。 

另一方面，他表示，周六 

(8曰）展开的“为人权而立” 

集会，是人权委员会于两三个 

月前申请的活动，基于地主 

(八打灵再也市政厅）已批准， 

因此警方放行。 

人权委员会是首次配合12 

月10曰的国际人权曰，举办是 

次的集会，举办时间为12月8 

曰上午8时至下午3时，地点 

在雪州八打灵再也市政厅草 

场。 

凑巧的是，当天下午在距 

离10公里外的首都拉惹路，将 

有一场反对消除一切形式种族 

歧视国际公约（ICERD)集 

会。# 

MCT发展总监法律顾问获释 

lifii州总警长拿督马兹南透 

^露，截至周四上午8时， 

已有102人被拘捕。 

他说，其中最新的3名疑 

犯，都是在雪州地区落网。 

他说，落网者中有者已被 

提控，有者已被获释，人数一 

直有变动，他只能提供当初至 

迄今旳拘捕人数而已。 

他指出，这102人分别是 

49名巫裔、44名印裔’ 8名印 

裔穆斯林以及一名来自房屋发 

展商公司的华裔职员。 

他说，有关房屋发展商公司 

华裔职员，已于周三获释。“目 

前，已有7人就此事被提控。” # 

警告勿在社媒发布种族课题 

^都庙迁移骚乱事件；警万 

/\已传召雪兰莪州行政议员 

甘纳巴迪劳，就后者早前发表 

的“穆斯林骚乱论”录取口供。 

雪州总警长拿督马兹南证 

实此事时说，警方援引刑事法 

典第504侮辱蓄意破坏安宁条 

文查案。 

他说，警方目前待调查报 

告完成后，呈交给总检察署。 

甘纳巴迪劳早前就此事在 

网络发表的帖文中，引用“穆 

斯林” 一词来形容该事件的涉 

及者。 

过后，他在接获各方的劝 

告后，特别是来自政府与在野 

党的建议，便将声明中所指的 

“穆斯林群体”，换作“一群 

流氓”。 

他也已就此事做出道歉。# 

102人；最新3疑犯雪落网 

后
者
发
表
的「

穆
斯
林
骚
乱」

论
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SUMMARIES
(吉隆坡6曰讯）雪州总警
长拿督马兹南澄清，警方在调查兴都庙迁移骚乱事件中，只会拘捕涉案者，不会在一些人现身助查时，就直接拘捕他们°
他说，只要警方发现有人涉案，无论他身在何处，都会被拘捕。“若有人指控被传召就马上被捕的话，请这些人提供资料
，让警方调查这些指控。”马兹南周四在雪州警察总部出席宗教活动后’受询针对一些兴都庙信徒声称被传召就马上被捕，
以及有者声称即使骚乱事件中没有现身现场，也同样被捕，
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万美铼号召18商家合捐 

威南警署礼堂装12冷气机 
(威南6日讯）在爪夷区州议员万美铼号召下，与18名商家合 

捐12台5马力的冷气机，为威南警署活动礼堂带来冷风系统。 

方美铼在主持冷气系统启用礼仪式上，在致词中说，经过3个 

月的努力，及槟州公共工程局检验电缆供电 

沙菲益（左6)派发感谢状予州议员及商家。左起萧伟洪、费 

索、李宝枝、吴文君、方美铼及右起叶欣倪、吴清良、王笙侪、 

皮勒巴、祖基菲利及后排右起萧国荣、洪金贤、潘进通、陈志 

菁、黄丰辉。 

系统，及商家的支持，成功为该警署活动礼 

堂装上12台冷气机，全部工程花费是7万 

5000令吉。 

“警方的任务是服务社群、打击罪犯， 

然而他们也是需要被关照，所以希望能从旁 

提供他们有舒适环境进行任务以外的活 
动° “ 

他是周四上午，在威南警区主任沙菲益 

警监陪同下主持启用礼。仪式上，沙菲益也 

派发感谢状予捐助的商家。出席者有双溪答 

甲区州议员皮勒巴副议长、双溪亚齐区州议 

员祖基菲利、武吉淡汶区州议员吴俊益的助 

理及捐助商拿督吴清良、拿督吴文君、拿督 

萧国荣局绅、准拿督王笙侪等人。# 
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SUMMARIES
万美铼号召18商家合捐
威南警署礼堂装12冷气机(威南6日讯）在爪夷区州议员万美铼号召下，与18名商家合捐12台5马力的冷气机，为威南警署
活动礼堂带来冷风系统。方美铼在主持冷气系统启用礼仪式上，在致词中说，经过3个月的努力，及槟州公共工程局检验
电缆供电沙菲益（左6)派发感谢状予州议员及商家。左起萧伟洪、费索、李宝枝、吴文君、方美铼及右起叶欣倪、吴清良
、王笙侪、皮勒巴、祖基菲利及后排右起萧国荣、洪
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策反霹大臣风波 

阿末法依沙：从报章网上得知 

若反霣会佳3会充分合作 

阿末法依沙 

(中）在尤奴 

斯（左）及 

莫哈末尤索 

夫的陪同 

下，召开记 

者会。 

P雳州务大臣阿末法依沙指出，他担任州务大臣以来至今的表现，并非 

由一小撮人所指控的没有表现及管理能力有问题。 

大臣说，他不会在意这些人的指责，因为任何人有自由表达看法。 

阿末法依沙周四在霹州水务局主持该局董事会会议后，在记者会上被询 

及“倒大臣风波”衍生的其中一个理由是指控他表现差劲的提问时，如是回应。 

在场陪同者包括水务局总经理拿督莫哈末尤索夫以及霹州行政议员尤奴斯。 

他说，指他没有表现的人可以直接前往大臣办公室询问其每日的工作行 

程表，更还有人指他常在吉隆坡，不常在怡保的指控更让人莫名其妙。 

“如果说我没有在怡保，如何还可以每周向苏丹汇报每周三召开的行政议 

会的事项。” 

霹水务局业绩好职员获2.5个月花红 
谈到霹州水务局的业绩表现，也是霹雳州水务局主席的他宣布将在圣诞 

节前发放2个半月的花红给该局全体职员。 

他说，今年上半年，霹州水务局在销售水的收入达到1亿7080万令 

吉，与去年同时期的1亿6462万令吉相比，收入增加了618万令吉。 

大臣透露，直至今年6月3•曰为止，州水务局的用户达到78万2020户，与 

去年同时期76万6106户相比，用户增长率达到2.1%。 

他指出，过去1•年，州水务局推动贫穷人民水费津贴的计划，直至目前所 

涉及的款额达到96•万令吉。 

另外，针对巫统天猛莪州议员沙比雅疑是发表希盟政府意图更改国教的 

课题，而被宜力 

警方传名问话一 

事，大臣指交由 

警方调查。# 

阿末法依沙（中）与出席的霹州地方政府市议员合照 

大臣今曰出席“2018年霹州地 

方政府市议员”研讨会开幕仪式后 

在记者会上，被询及反贪会针对行 

动党德彬丁宜州议员阿都阿兹巴 

里被指是倒霹大臣幕后者一事展 

开调查时，作出上述回应说，他已 

作好准备。 

“当然我并不知道（有关倒大 

臣）详情情况，我所知的一切都是 

报章及网上讯息，所以，我也只能 

从这方面获得的消息告之反贪 

会。” 

另外，他说，所谓的宣誓声 

明是每个人都可以撰与‘如果露 

州反对党领袖沙拉尼真的掌握确 

实证据，应出示让真相大白。 

阿末法依沙也是霹雳希盟主 

席，他说，希盟霹州最高理事会 

未针对此事召开会议，更没有任 

何行动对付阿都阿兹巴里。 

强调与希盟友党关系良好 
他强调，本身与希盟友党关 

系良好*没受此事影响。 

“昨曰（5曰）是州议会召开 

最后一天，过后全体朝野州议员 

都在会议厅合照，包括希盟全体 

州议员，连同德彬丁宜州议员还 

有与我谈天合影。我感觉很好， 

大家就是一个团队。” # 

大 
臣 
表 
现 
非 
由 
小 

Wi 
人 
定 
夺 

州议会厅是神圣地方 

反对党不该离席抗议 
#对反对党在州议会休 

fY会时段，发生反对党 

离席抗议风波，霹雳州务大臣 

拿督斯里阿末法依沙坦言不否 

认当中出现技术性错误，包括 

动议上没有签名，惟却不应该 

出现反对党州议员离席的局 

面。 

他形容这犹如把神圣的州 

议会厅，当成是“表现厅”。 

“我一直认为州议会厅是神 

圣的地方，它是辩论民困或为 

民争取福祉的地方，州议员应 

该就本身的选区问题或有需要 

改善事项提出辩论，却不是纠 

结在一些小错误或技术性差 

错，而大闹特闹，但最后大家 

还是可以同桌喝茶谈笑风生。 

不过，我对一些州议员有这种 

‘表演，行为，感到失望！ ” 

大臣也解释，反对党当时 

将“第11大马计划霹州增加拨 

款顶额动议”解读为霹州希盟 

有意增加拨款来挥霍的负面印 

象，这完全是错误。 

他说，这项寻求辩论的顶 

额动议，就是为了限制包括国 

阵州议员向执政政府要求更多 

拨款。 

“我要清楚表达，顶额拨款 

不是让有关部门或政府可以没 

有节制的使用拨款，相反通过 

这项动议，往后政府在拨款予 

单位或机构，都会有一个顶限 

拨款，不能随意又无节制的拨 

款。，， 

辩论ICERD不合时宜 

向议长提出撤回动议 
另外，大臣指报章今曰有 

指州议长驳回他早前提呈动议 

辩论《消除一切形式种族歧视 

国际公约》（ICERD)的课题作出 

解释，他强调，议长并不是驳 

回其动议，而是因为首相已表 

达中央政府拒绝签署该公约的 

立场，所以他认为提呈辩论这 

项动议也不合时宜，因而向议 

长提出撤回动议。 

他笑称，霹州议长并没有 

反对其动议，却不知为何出现 

的一些状况，议长未道出他已 

要求撤回动议，所以造成一些 

误会，最后出现被指议长驳回 

大臣动议的报道。# 
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SUMMARIES
策反霹大臣风波 阿末法依沙：从报章网上得知若反霣会佳3会充分合作
 阿末法依沙（中）与出席的霹州地方政府市议员合照
大臣今曰出席“2018年霹州地方政府市议员”研讨会开幕仪式后在记者会上，被询及反贪会针对行动党德彬丁宜州议员阿都
阿兹巴里被指是倒霹大臣幕后者一事展开调查时，作出上述回应说，他已作好准备。“当然我并不知道（有关倒大臣）详
情情况，我所知的一切都是报章及网上讯息，所以，我也只能从这方面
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都有精致其妙的包装， 

才能成功走得更远，因 

此，一个新的产品与品 

牌有好的设计与包装是 

很重要的。 

“我们距离这个标准 

还很远，但这是我们的 

0标与挑战。” 

邓章钦进一步说 

明，雪州数字创意中心 

在促进木地品牌方面， 

做了很多的工作。 

他希望众筹平台 

MySlarlr这样的I才丨体能帮 

到更多中小型企业，把 

它们带人市场。 

Main-Main联合创办人罗文富（左起）、陆智昭、 

林国威、La Cust联合创办人蔡荣誉、众筹平台经理 

欧阳姗姗与吴文彬在“设计力+众筹力一推动优质在 

地品牌创造经济价值新闻发布会”的活动合照。 

严格把关。 

这次他们将以众筹 

方式，通过Mystartr众筹 

网站，推出有机香脆辣 

椒酱和经典江鱼仔辣椒 

醫两种新产品o 

• 章钦计划明年 

让更多巾小型 

企业参与海外展览，协 

助国家开拓更多市场。 

他于今R出席由木 

地著名众筹平台MyStartr 

与设计创意美学教育平 

台Main - Main及本地辣 

椒品牌La Cust 3方跨界 

合作，联合主办的“设 

计力+众筹力 推动优 

质在地品牌创造经济价 

值新闻发布会”致辞， 

这么表示‘：' 

他以日本产品举例 

说明，R木的食物产品 

众筹平台带产品入市场 
MySlarlr首席执行员 

吴文彬致辞时说， 

MyStartr众筹平台于2013 

年成立，当时电子商业 

与经济未普及，庆幸 

2015年政府给予极力支 

持，让众筹平台进入市 

场，也MyStartr成了许 

多创业者寻找的对象。 

众筹平台能把很多 

本地的优质产品带人市 

场，款项能支持中小型 

企业持续生产优良产 

品。去年，他们开始举 

办“圆梦工厂”比赛，寻 

找马来两亚企业新星。 

“圆梦丁厂”比赛吸 

引134位报名者，蹄选 

后挑出32位进行第二次 

比拼，最后选出10位优 

胜者，而本地辣椒品牌 

La Cusl为其中一位优胜 

者。 

吴文彬指出，大马 

是一个多元文化与充满 

创意的国家，能产生很 

多优良产品的创意。 

本地辣椒品牌La 

Cust联合创办人林国威 

表示，他们的产品秉持 

天然健康标准，严选用 

料，在21道生产过程工 

序巾，从原料挑选、处 

理、称量、制作、杀 

菌、灌装、封口，到装 

箱人库，每一道工序都 

新产品需包装品牌营销 
邓章钦：SDCC可助推广 

(莎阿南6日讯）雪州行政议员拿督邓章钦 

指出，本地许多优良的新产品，需要有好的 

包装与品牌，才能像成功企业一样在市场上 

走得更远。 

他说，雪州政府成立了雪州数字创意中 

心（SDCC)与科技与电子商务理事会 

(Sitec)，帮助更多本地中小型企业推广本 

身产品。 
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SUMMARIES
都有精致其妙的包装，
才能成功走得更远，因此，一个新的产品与品牌有好的设计与包装是很重要的。“我们距离这个标准还很远，但这是我们
的0标与挑战。”邓章钦进一步说明，雪州数字创意中心在促进木地品牌方面，做了很多的工作。他希望众筹平台MySlarlr
这样的I才丨体能帮到更多中小型企业，把它们带人市场。Main-Main联合创办人罗文富（左起）、陆智昭、林国威、La
Cust联合创办人蔡荣誉、众筹平台经
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通过政府研发基金 

设公司催生新国产车 
(吉隆坡6日讯）企业家发展 

部部长拿督斯里莫哈末礼端 

说，政府将成立新国产车计划 

的“特殊项目公司”，并通过 

供研究与开发用途的政府基金 

催生私人界倡导的新国产车计 

划° 

他说，通过大笔补助，足 

以吸引私人界加人特別项目公 

R]，进而推动新国产车计划。 

他透露，目前政府正在整 

理参与计划者的初选名单，及 

了解有意注人资金的团体所抱 

持的期望和回报。 

他指首相敦马哈迪医生将 

会宣布新国产车计划的研发补 

助金额。 

莫哈末礼端今R为该部门 

和大马交易所联办的“公开招 

股：释放中小型企业的潜力” 

研讨会后，在记者会上回应问 

题时，这么说。 

陪同的包括部门秘书氏旺 

苏拉亚和大马交易所总执行长 

莫哈末礼端（左）在研讨会上发表看法，旁为达祖丁 

拿督斯里达祖丁。 

旲哈末礼端说，针对新国 

产车计划小i应该牵扯到公款， 

因为政府有供研究与开发的款 

额。 

他指经济事务部部K拿督 

斯里阿兹敏阿里已提到有望在 

明年推出新国产车车款原型。 

“目前丨寸论的车款原型及 

研发补助金，跟明年推出新国 

产车车款原型有关。 

“新国产车计划，将由私 

人界主导，小i是外界所言的政 

府项目。” 

若贸易战升级将冲击GDP 

陈秋隆 

艾芬投资银行首席经济学家陈 

秋隆指出，一旦中美贸易战升级， 

恶化至双方相互全面征税，将会对 

国内生产总值带来1.5百分点的冲 

击，假设国内生产总值为5%，就会 

下跌至3.5%。 

他说，2019年全球经济会否经 

济急剧下滑，中美贸易的紧张义 

系，非常关键。 

他说，中美贸易战0前“休战 

90天”，不过不排除会越演越烈。 

陈秋隆今FI在企业家发展部和 

大马交易所联办的“公开招股：释 

放巾小型企业的潜力”研讨会上， 

分析市场概况。 

陈秋隆说，巾美贸易战带来的 

贸易替代效应，巳给我国厂商带来 

利好。不过他说，这种利好效应是 

短期性的，如果中美两国在90天停 

战期结束后，问题始终不能化解， 

势必对我国的国内生产总值带来实 

质性的冲击。 
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SUMMARIES
通过政府研发基金
设公司催生新国产车(吉隆坡6日讯）企业家发展部部长拿督斯里莫哈末礼端说，政府将成立新国产车计划的“特殊项目公
司”，并通过供研究与开发用途的政府基金催生私人界倡导的新国产车计划°他说，通过大笔补助，足以吸引私人界加人特
別项目公R]，进而推动新国产车计划。他透露，目前政府正在整理参与计划者的初选名单，及了解有意注人资金的团体所
抱持的期望和回报。他指首相敦马哈迪医生将会宣布新国产车计
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The One Academy优质艺术设计课程 

迎合创意产业需求 
作为一所领先的美术设计 

学院，The One Academy 提供 

的课程都迎合了创意产业的需 

求，如广告与平面设计、插 

画、数码媒体设计等。然而， 

创意并不仅仅存在于艺术或设 

计中，不管是在商业、科学还 

是医学等领域，我们所做的一 

切都需要创意。 

在马来两亚，创意或艺术 

课程常被视为那些无法念理科 

的学生的收容所。但R前闭幕 

的2018马来两亚十大杰出美 

术青少年大赛颁奖典礼上，妇 

女、家庭及社会发展部副部K 

杨巧双表示，在创意经济时 

代，互动媒体、社交媒体、电 

脑与手机游戏、3D动画、电 

影视觉效果等各个创意领域巳 

变得非常普遍，可以说甚至超 

越了其他大型产业。 

The One Academy经常邀请业内专家与学生分享创意知识与经验，并通过举办讲习班 

讨论和座谈会等活动激发学生的创意思维。 

小组 

助学生自我提升 

The One Academy 了 解创 

地接受优质的英国艺术设计教 

育。 

另外，该学院还与英国、 

澳洲、美国、纽西兰等知名设 

与设计、广告和平面设计、数 

码动画与游戏设计、电影视觉 

特效（VFX)�数码媒体设计 

和ESM0D巴黎时装设计：丨 

欲知更多详情，浏览www. 

Loa.edu. my 或致电 +603 -

56375510 查询。 

意在生活的各个方面都至又重 

要，因此为学生提供了很多体 

验创造力的机会，并帮助他们 

自我提升。 

这不仅适用于课程和课 

堂，也在讲习班、讲座、分享 

会、大师讲习班等实践〗同 

时，为学生提供了一系列不同 

的课程，以及与英国顶尖大学 

之一赫特福德大学联办了 3+0 

学士学位课程，让学生能在木 

计大学和学院 

建立合作关 

系，为毕业生 

们提供更多深 

造的选择。 

The One 

Academy 提供 

的课程，包括 

广告插画与电 

影美术、纯美 

术、室内建筑 
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SUMMARIES
TheOne Academy优质艺术设计课程 迎合创意产业需求作为一所领先的美术设计学院，The One Academy
提供的课程都迎合了创意产业的需求，如广告与平面设计、插画、数码媒体设计等。然而，创意并不仅仅存在于艺术或设
计中，不管是在商业、科学还是医学等领域，我们所做的一切都需要创意。在马来两亚，创意或艺术课程常被视为那些无
法念理科的学生的收容所。但R前闭幕的2018马来两亚十大杰出美术
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成交量 

(RM ) 
• 5M 

价格 

上升股 
环球控股 

阻力RM4.25 

环球控股（LITRAK，6645，主板交通与物 

流股）的日线交投走势于12月6日闭市时收 

4.05令吉，按日涨20仙或5.19%，于闭市时持 

续报持着它的反弹走势。短期上升阻力或会处 

于4.06-4.25令吉水平间。 
L 
2018年9月 10月 11 12月 

6/12/18 0情 

闭市：4.05令吉 

起落：+20仙 

成交量：1,763宗 

最高：4.05令吉 

最低：3.84令吉 

本益比：9.345倍 

毛周息率：6.173% 
52周最局：5.90令吉 

52周最低：3.63令吉 
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SUMMARIES
成交量 (RM )
•5M价格上升股环球控股阻力RM4.25环球控股（LITRAK，6645，主板交通与物流股）的日线交投走势于12月6日闭市时
收4.05令吉，按日涨20仙或5.19%，于闭市时持续报持着它的反弹走势。短期上升阻力或会处于4.06-4.25令吉水平间。L
2018年9月 10月 11 12月6/12/18 0情闭市：4.05令吉起落：+20仙成交量：1,763宗最高：4.05令吉最
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威腾电子 

—SS8/2 路 

SS7/3 路 

SS7/9 路 

i i — ̂  

环城公司已在高架天桥下，设有告示牌提醒车主将展开交通 

管制计划。 

什么是三相交通理论？ 
三相交通理论，是玻里 

斯.柯纳在1996至2002年 

间提出的一种交通流理论； 

着重研究如何解释高速公路 

上交通拥诸转捩的物理原理 

以及拥堵交通流的性质。 

不同于经典的基于基本 

图的交通流理论将交通流划 

分为自由流和拥诸流两相的 

做法，柯纳将拥诸流进一步 

划分为同步流和宽运动诸塞 

两相，从而得到以下的三 

相，即自由流、同步流及宽 

运动诸塞 （Wide moving 

jam, J) ° 

15日起执行三相交通 
(八打灵再也6日讯）为缓解白蒲大道马吉利斯路（Jalan Majlis) 

交通枢纽的堵塞，本月15日起将试验性执行三相交通系统，估计 

可在高峰时段减少55至60%的车龙及等候时间，每日可助6万 

“ hi tv, 

3000名道路使用者松一口气 

时，在执行二相交通（lliree-

phase Iraffic)系统后，从蒲种 

而来或柯拉娜再也方向而来的交通，将 

不能在威腾电子(Weslern Digital)劳的 

高桥下十字路口交通灯处，分别直行通 

往SS7/2路或是SS8/8路，建议改用较 

200至400米长的交替路往目的地。 

环城大道公司丁程组总理助理弗朗 

西斯科今早主持新闻发布会指出，白蒲 

大道有4个交通枢纽，长期面对车龙拥 

堵，即SS2、美嘉花同、万达镇及马吉 

高峰期不再有车龙出现，等待转往其 

他方向的交通，也不再久候。” 

等待时间缩短5分钟 

他说，该公司今次把焦点放在马吉 

利斯路交通枢纽，把现有交通灯操作方 

式，改为，三相交通系统，如此将可延K： 

繁忙路口的通行时间，让交通更快移 

动，缩短等待的时间。 

他说，在执行三相交通系统期间， 

估计可把该路口现有800米长车龙，减 

V 

市议会路高架天桥12 

月15日起，新交通路 

线试验图 

e 禁止通行 

蓝线：往SS8/8替代路1 

紫线：往SS/8替代路2 

红线：往SS7替代路 

^书到用时 

白蒲大道 

新交通管制 

舒缓白蒲大道马吉利斯路 

从
蒲
种
来 

S
S
7
/
1
8
 

恭 

市
议
会
路
高
架
天
桥 

白
蒲
大
道 

利斯路的交通枢纽。 

“过去，环城大道积极与马来西亚 

大道局及八打灵再也市政厅合作推动 

交通计划，尤其是SS2交通枢纽在 

2016年10月改善后，情况大获改善， 

至300米，而车主等待的时间也会从9 

分钟降至4分钟。 

出席者有八打灵再也副交警主任祖 

菲基助理总监，他也赞成这项交通计划 

可缓解该路段的拥挤。 

弗朗西斯科（左）向祖基菲讲解新的交通计划 从蒲种方向往交通灯直行的车流量并不多，大多数只转左或右 

弗朗西斯科：影响人数不多 

大幅提高路口通行时段 
弗朗两斯科指出，在新的交 

通管制下，虽然从蒲种或是柯 

拉娜再也而来的交通，无法在 

桥下的交通灯直行，但影响人 

数不大：据交通报告资料，蒲 

种往SS7/2路前行的上班及下班 

高峰期车流量只有56及95 

辆；而柯拉那再也方向而来的 

直行往SS8/8路的交通量也只有 

8及11辆。 

计划试跑3个月 

“反观其他出口的方向，在 

上班及下班高峰期皆超出逾 

1000辆交通同个路口前行，W 

此，适当的调整现有的交通操 

作方式为三相交通系统，可大 

幅提高每个路口的通行时段， 

il:更多车顺利前进，缩短车龙 

及等候时间。 

他建议，欲前往SS7/2或 

SS8/8路的车，采用其他替代路 

段，更快速通往S的地，而替 

代路段仅比现有路段长200至 

400米路；而这两路口往左及右 

的行驶方向维持原状。 

他说，该计划在试跑3个月 

后，将正式成为永久性措施。 

通过各管道通知 

环城白蒲大道将通过各管 

道，通知大众有关交通管制计 

划。 

弗朗两斯科指出，该公司巳 

印刷了 1000张宣传单分发，包 

括登门发给附近的业主，也置4 

个告示牌、40个条幅、6个广 

告牌，也包括群组电邮来通 

知。 

他说，在相关路口也设有告 

示牌，提醒车主如何使用新交 

替路至SS7及SS8 

任何援助电话请拨打03 -

7494 7333s 

建议高桥上直行，从SS7/9路左转 

往 SS7/3 
从蒲种方向往SS7/3路直通路被禁 

其他方向交通维持不变 

从柯拉娜再也/甲洞方向往SS8/8 由..姓社QQQ/Q挖 
通路•建议驶入市议会路U转任SS8/8路 

替代路线 交通移动更改 
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SUMMARIES
威腾电子 —SS8/2 路SS7/3 路SS7/9 路ii —
^环城公司已在高架天桥下，设有告示牌提醒车主将展开交通管制计划。什么是三相交通理论？三相交通理论，是玻里斯.
柯纳在1996至2002年间提出的一种交通流理论；着重研究如何解释高速公路上交通拥诸转捩的物理原理以及拥堵交通流
的性质。不同于经典的基于基本图的交通流理论将交通流划分为自由流和拥诸流两相的做法，柯纳将拥诸流进一步划分为
同步流和
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擇S霣年古庙教在必行 

.0 
，‘-

/ . 

刘华才 
•民政党全国主席 .0 

，‘-

/ . 

华思才语 

^州梳邦再也斯里马哈马里安曼兴都 

^庙拆迁冲突事件，造成多人受伤， 

多辆汽车和摩哆遭焚毁。隔曰兴都庙外 

围再度爆发骚乱，约2000兴都徒焚烧邻近 

建筑与昨晚遗留的车骸，部分人更是闯入 

发展商办公楼所在的MCT大楼破坏。过程 

中，一名消拯员受重伤，目前还在医院接 

受治疗。这起事件轰动全国，甚至传至国 

外，更夸张还传言种族冲突流血事件，总 

之谣言满天飞。 

对于事件的发生，我感到震惊和遗 

憾，并呼吁所有国民在斯里马哈马里安曼 

兴都庙冲突事件上保持冷静。另外，警方 

已证实此事件没有涉及种族因素，因此各 

为和平与和谐的关键。 

民政党的立场是捍卫具有百年历史 

的兴都庙，并强调在必要时会发动参与筹 

款协助该庙购地，保留庙宇免被拆除。但 

这也胥视雪州政府的最终决定，民政党才 

能决定下一步行动。但若雪州政府也无能 

为力，民政党将参与筹款，把款项交给庙 

宇管理层。无论如何，雪州政府保证，绝 

不会在明年1月11日和发展商及庙方完成 

谈判之前拆庙。 

3解决方案 

我认为，这起事件可以有三个解决 

方法，即第一，州政府收购庙地，交给庙 

宇管理层。第二，私人界筹款购地及交还 

给庙宇。第三，发展商继续发展计划，庙 

宇保留在原地。根据庙宇说法，该兴都庙 

提供的土地图测，整块地是属于One City 

公司，但兴都庙仅建在其中一角，因此要 

保留该角落地段给兴都庙未必不可能。 

为此我将与One City发展私人有限公 

司交涉，谈论这问题，并商讨这项方案。 

另外，民政党也关心庙宇理事会会否被警 

方传召问话或逮捕，民政党法律顾问团会 

提供法律援助，尽一切所能协助该庙。 

斯里马哈马里安曼兴都庙凑合著几 

代人的记忆，记载著时代、文化和历史变 

迁的印证。在传统意义上，这不仅是兴都 

教徒的柄仰精神’也在我国多7C宗教上有 

著重要的角色，更是重要的文化遗产。因 

此，我坚决认为斯里马哈马里安曼兴都庙 

不应搬迁。 

发展建设固然重要，但在保留历史 

文化遗产的工作也不可忽视，因此捍卫百 

年古庙势在必行，只要双方心平气和，和 

平协商，勿用暴力解决问题，必定达到双 

赢的局面。让我们一起捍卫斯里马哈马里 

安曼兴都庙，保留古迹建筑物，尊重文化 

历史价值。 

已证实此事件没有涉及种族因素，因此各 

造不应骑劫此事件，煽动或制造混乱，以 

推动自己的议程。我认为，我们必须以法 

律解决问题’民众应克制1等待事件进tr 

全面调查。各方不应煽动紧张局势或作出 

未经证实的指控，否则将使局势恶化。 

共同对话协调 

对于发泄不满情绪和发表反对声 

浪，我们可以进行和平请愿，但是让救援 

服务部门人员遭到袭击及严重受伤，确实 

不该。警方在民众的协助与合作下，必须 

追查和逮捕造成这场冲突事件的暴徒，并 

将之严惩。我们必须向民众发出一个严正 

的信息，即我们不会容忍任何形式的暴力 

或攻击行为，这也不能解决任何问题。 

在这起事件上，我希望雪州政府、 

地方当局和相关方面可以澄清对寺庙迁移 

的误解，我们应共同推动对话和协调，而 

不是冲动的暴力彳"T为。民政党希望在任何 

时候，国民可以继续内在化实行中庸，作 
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和摩哆遭焚毁。隔曰兴都庙外围再度爆发骚乱，约2000兴都徒焚烧邻近建筑与昨晚遗留的车骸，部分人更是闯入发展商
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人棚年华 
«对碰集会 

「紧张星期六」！雪隆地 

区于本周六，分别迎来扬言50 

万人的反「消除一切形式种 

族歧视国际公约」集会，以及 

「为人杈而立」嘉年华会！两 

场大规模活动，引起各方广泛 

关注。 

人杈委员会主席丹斯里 

拉扎里周四发布文告，驳 

斥有关嘉年华会是特意与反 

riCERDj集会撞期的说法。 

目前雪隆警方已经准备就 

绪，如封路、增派警察巡逻及 

随时准备出动镇暴部队，以应 

对当天的突发情况。 

y>报导A4 
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人权嘉年华撞正J5ICERD集会 
封面ft条 

吉隆坡6日讯吉隆 

坡市中心及雪州八打灵 

再也市政厅草场于本周六 

(8日）将会分别迎来两 

场集会及嘉年华会，即 

由巫统及伊党所号召的反 

「消除一切形式种族歧视 

国际公约」（ICERD)集 

会及首相敦马哈迪将出席 

的人权委ui会「为人权而 

立」（Stand Up 4 Human 

Right)蒂年华会。 

根据双方主办方早前所公布 

的资讯，反ICERD集会将于当天下 

午2时至6时之间，在吉隆坡市政 

局大厦前的拉惹路路段上进行。 

而「为人权而立」嘉年华会将在 

当天早上8时至下午3时，在雪州 

京那巴鲁路 

吉隆坡独立广场 

吉隆坡 

独立广场 
苏丹希沙慕丁路 

端姑阿都拉曼路 

集合点 

反《消除一切形式种族歧视公约》 

集会路线图 集会及封路地点 

集会地点：苏丹阿都沙末大厦及独立广场之间的拉惹路 

集会时间：12月8日下午2时至6时 

Q集合点I十1合国企户场 

吉隆坡爆/II 
市政局大厦_ 

拿督翁交通圈_ 

^ 4自古晋路 

拉惹劳勿路吉隆坡 
^ I I市政局大厦 

巴刹口路 

来自 
富都中环车站0 

敦霹雳路 
当天早上8时至下午3时，在雪州 

八打灵市政厅草场进行。 

雪隆两地警方于今曰均分 

别召开记者会表示，警方已经准 

备就绪来应对任何突发状况，而 

其中隆市警方将于明晚10时， 

开始逐步封锁靠近吉隆坡独立广 

场的路段。同时，也会增派警员 

巡逻，并要求联邦后备队准备就 

绪，随时出动。雪州警方则不会 

对八打灵市政厅草场进行封路， 

惟仍会派员到场驻守。 

由于两场活动性质与时间出 

现冲突的情况，因此，外界传言 

甫于日前才公布举办嘉年华会的 

人权委员会是有意与反「ICERDj 

集会主办方撞期。 

10月定嘉年华曰期 

针对这样的传言，人权委员 

会主席丹斯里拉扎里今午特意发 

布文告表示，上述嘉年华会的主 

办日期是由首相办公室于10月18 

日所定下的。 

人权委员会通讯及媒体部 

主任洁丝丽娜今午接受本报记者 

玛兹兰（左）在数名警官的陪同下，向媒体展示本周六封路 

的路线图。 

询问也指出，马哈迪是在10月 

18日定下此活动日期，但此日期 

并非冲著消除一切形式种族歧视 

国际公约集会而来，因此民众无 

需担心当天会有人到现场捣乱。 

当天的活动主要是庆祝「国际人 

权曰」，现场会有展览会、小游 

戏、演讲和知识分享，并非外界 

传闻所指这是一场集会。 

「希望家长抽空带领孩子及 

家人前来现场参与这场活动，提 

升自身在人权课题上的认知。」 

雪州总警长拿督玛兹兰被询 

及此事时指出，基于八打灵再也 

市政厅批准这项活动的申请，并 

借出场地让人权委员会使用，因 

此警方将给予充分配合，派出足 

够的警力驻守在现场，确保整个 

活动是在有秩序的情况下进fr。 

他说，由于这场活动的人数 

并不多，因此警方不会在当天进 

行封路，惟交警仍会受召前往现 

场负责指挥交通，确保活动附近 

不会出现交通阻塞的情况。 

八打灵再也警区主任扎尼助 

理总监今午受询时证实，警方将派 

出100名警员前往现场维持秩序。 
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SUMMARIES
人棚年华
«对碰集会「紧张星期六」！雪隆地区于本周六，分别迎来扬言50万人的反「消除一切形式种族歧视国际公约」集会，以
及「为人杈而立」嘉年华会！两场大规模活动，引起各方广泛关注。人杈委员会主席丹斯里拉扎里周四发布文告，驳斥有
关嘉年华会是特意与反riCERDj集会撞期的说法。目前雪隆警方已经准备就绪，如封路、增派警察巡逻及随时准备出动镇
暴部队，以应对当天的突发情况。y)报导A4
 人权嘉年
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灵市12绿ft建籌扬 
RESOURCES X 

Ui 
八打炅再也6日讯 

八打灵再也12座建筑物 

符合绿色建筑物指标的 

条件，获得八打灵再也 

市政厅颁发「绿色建筑 

物奖项」，以肯定他们 

对打造绿色环境所作出 

的贡献。 

这场颁奖典礼是于今曰 

下午在八打灵再也公民礼堂举 

行，八打灵再也副市长佐哈里 

安华代表市长拿督阿兹兹出席 

及颁奖给予得奖者。 

本届绿色建筑物奖项共分 

为6个组别，分别为能源效率、 

内部环境素质、永续土地规划 

及管理、材料与资源、水源效 

率及创新。每一个组别的得奖 

者分别可以获得2000令吉的现 

金o 

佐哈里安华在代读市长 

佐哈里安华（左3)颁发绿色建筑物奖给予囯能公司宿舍的代表。左2为哈美达；右起为哈 

里米及瑟丽娜。 

的讲稿时表示，这项颁奖典礼 

旨在肯定发展商及建筑物持有 

人对打造绿色环境所作出的贡 

献，也希望激励更多行业参与 

者设计绿色概念的建筑物。 

2018年八打灵再也市政厅绿色建筑物奖项名单 
组别 商业建筑 非商业建筑 

能源效率 

内部环境素质 

永续土地规划及管理 

Centrestages 

Services Suite 

(B座） 

OBYU大厦 

OBYU大厦 

丽阳名捷城一 Bayberry 

AraGreen 

Arnica服务公寓 

材料及资源 

水源效率 

创新 

Atria办公大楼 

AvenueDeVogue 

DialogTower 

国能宿舍 

Verde@Damansara 

丽阳名捷城一 Bayberry 

他说，为了促进永续环 

境的发展，市政厅早前已经和 

7所学校签署谅解备忘录，以 

在201 9年设立雨水收集系统 

(SPAH )，希望可以从学校开 

始推广环保意识。 

设更多永续建筑 

「通过收集雨水，学校可 

使用这些雨水来浇花及洗厕所 

等，以教导学生们合理利用雨 

水来达到环保的效果。』 

此外，佐哈里安华也表 

示，市政厅将会继续致力在灵 

市设立更多永续建筑。至于旧 

建筑物，市政厅则会重新髹漆 

-连国强-

或制作壁画，赋予这些建筑物 

新的面貌，同时吸引人潮前来 

观赏。 

「市政厅早前也与雪州 

政府合作，在精明美丽雪州 

(ISS )的计划下，提升八打灵 

再也达迈公寓，并为该公寓重 

新髹漆，基于当地居民更舒适 

的环境。这项工程耗资逾74万 

令吉，同时也符合市政厅迈向 

2030年可持续发展的目标和愿 

景° j 

出席活动的嘉宾包括绿色 

建筑物指标评审主席瑟丽娜、 

八打灵再也市政厅建筑物管理 

小组主任哈米达及斯里斯帝亚 

州议员哈里米。 
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SUMMARIES
灵市12绿ft建籌扬RESOURCESXUi八打炅再也6日讯八打灵再也12座建筑物符合绿色建筑物指标的条件，获得八打灵再
也市政厅颁发「绿色建筑物奖项」，以肯定他们对打造绿色环境所作出的贡献。这场颁奖典礼是于今曰下午在八打灵再也
公民礼堂举行，八打灵再也副市长佐哈里安华代表市长拿督阿兹兹出席及颁奖给予得奖者。本届绿色建筑物奖项共分为6
个组别，分别为能源效率、内部环境素质、永续土地规划及管理、材料与资
12 buildings in Petaling Jaya which in line with the Green Building Index (GBI) are conferred with `Green Building
Awards` by  Petaling Jaya City Council (MBPJ) to recognise the contribution they have made to develop a green
environment. There are six categories in the Green Building Awards: energy efficiency, internal environmental quality,
sustainable land planning and management, materials and resources, water efficiency and innovation. Meanwhile,
Tenaga Nasional Bhd (TNB) dormitory has won the category for materials and resources under non-commercial
building.
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白蒲大道缓塞 

3个月改道測试 
蒲种6日讯为改善白蒲大道（L D P )和市议会路（J i n  

Majlis)的塞车情况，当地将于本月15日起，进行为期3个月改 

道测试，料能有效减少60%在高峰时段发生的塞车问题！ 

环城大道有限公司 

(LITRAK )工程部总经理助理樊 

西索安东尼指出，位于威腾电子 

公司毗邻的市议会路和白蒲大道 

的十字路口，长期都交通拥挤， 

特别是在上下班高峰期，情况更 

为明显。 

他今日连同灵市警区交警 

副主任朱菲克立警监 .f°]召 

开记者会说明改道事宜时，解 

释有关计划将采用3项交通系统 

(3PhaseTrafficSystem )，主要 

是透过数据分析以及实体检测， 

提供高速公路辅助，达到分散车 

流量或减少单一车道的繁忙性。 

他说，该方案能有效减少55 

至60%的塞车问题，当中包括车龙 

和等候时间。同时，届时预计惠 

樊西索安东尼（左）向朱菲克立（右）和媒体讲解涉及路段 

改道事宜，并指有关策略料能惠及6万3000人，以及減少55至 

60%的塞车问题。 -连S强-

及至少6万3000名公路使用者。 

「车龙预计会从原本的800 

公尺，减至300公尺；等待时间 

也会从原本的9分钟，减至4分 

钟。」 

使用交替路线 

据了解，自格拉那再也和甲 

洞方向，以及自蒲种方向的白蒲 

大道，在位于交界处的交通灯， 

禁止向前行驶。相等于涉及路段 

的驾驶人士，不能再使用直路， 

直达SS8/8路或者是SS7/3路。 

这样一来，欲前往SS8/8路 

段的驾驶人士，受促改用市议会 

路，作为交替路线，并以U转的 

方式再驶出大路；而欲前往SS7/3 

路，建议方案为驶上高架天桥， 

并在出口处向左靠，转入SS7/9 

路，才可开往SS7/3路。 

樊西索安东尼表示，两个 

替代方案，全程增加约200至400 

公尺的路程，其它交通路线则维 

持不变。惟，他强调，有关策略 

或能有效舒缓交通，减少塞车时 

V 
白蒲大道市议会路交通枢纽改 

改道路线 > 交朁方案 irnimi不得直行 

©白蒲大道来自蒲种方向的车辆，不得在威腾电子公司前 

的交通灯路口量行通往SS7/3路，只能选择转左或转右。 

转左通往内路并衔接至SS7/9后，再通往SS7/3路口。 

白蒲大道 
(来自蒲种方向） 

O白蒲大道来自格拉那再也和甲洞 

方向的车辆，不得在与市议会路 

交界处的交通灯路口畫行通往 

SS8/8,只能选择转左或转右。 

灯处转左，实行u转后，再衔接至 

SS 8/8。 

间° 

除此之外，他指，有关决策 

获得环城大道公司、灵市政厅、 

大马大道局和灵市警局等相关单 

位，共同配合，目前暂定为测试 

阶段，若效果显著，则不排除曰 

后将被采纳为永久使用方案。 

另一方面，该公司也呼吁 

民众、/主意改道后的路况1并欢迎 

大众积极向大道公司提出回馈意 

见。民众可致电至03-7494-7333 

反映。 

Page 1 of 2

07 Dec 2018
Oriental Daily News, Malaysia

Author: No author available • Section: News • Page: A23 • Printed Size: 780.00cm²
Region: KL • Market: Malaysia • Photo: Full Color • ASR: MYR 13,680.00
Item ID: MY0034516542

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



SUMMARIES
白蒲大道缓塞 3个月改道測试蒲种6 日讯为改善白蒲大道（L D P ) 和市议会路（J i
nMajlis)的塞车情况，当地将于本月15日起，进行为期3个月改道测试，料能有效减少60%在高峰时段发生的塞车问题！环
城大道有限公司(LITRAK
)工程部总经理助理樊西索安东尼指出，位于威腾电子公司毗邻的市议会路和白蒲大道的十字路口，长期都交通拥挤，特
别是在上下班高峰期，情况更为明显。他今日连同灵市警
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海南联会85周年庆圆满 
吉隆坡6日讯I马来西亚 

海南会馆联合会于日前举行85 

周年庆典晚宴，除属会、海南 

乡团、七大乡团受邀外，来自 

海南省委统战部、海南省侨务 

办公室、海南省归国华侨联合 

会、海口市及三亚市侨联、侨 

办、儋州市人民政府及侨办、 

海南大学、华侨中学、新加坡 

海南会馆、印尼海南会馆、汶 

莱马来奕海南公会的海外嘉宾 

也远道而来出席。 

大会主席也是马来西亚海 

南会馆联合会总会长拿督林秋 

雅说，于巴生皇城会展中心举 

行的该会85周年、青年团5•周 

年、妇女团21周年庆典晚宴， 

共计宴开120席，由雪州行政 

议员拿督邓章钦主持开幕，借 

该庆典筹募马来西亚海南文物 

馆基金。 

颁发终身成就奖 

她说，海南联会早在数年 

前已出版《马来西亚海南族群 

史料汇编》，设立文物馆是保 

存和向大众展示历史文物资料 

的重要方式。 

「该会将把海南大厦一层 

楼设立马来西亚海南文物馆， 

重现海南乡贤创业历程。」 

除接待海内外嘉宾外，大 

会也颁发终身成就奖给拿督张 

文强、丹斯里陈群川局绅、拿 

督郭全强；同时表扬第14届全 

国大选中选的海南籍雪州行政 

议员拿督邓章钦、吉打州居林 

州议员杨庆传。 

另10名乡贤获得海南精 

神奖表彰，即有冯秋苹律师 

(马六甲）、华运栋博士（北 

海）、拿督郑兰彬局绅（华都 

牙也）、符国泯局绅（高乌仁 

丹）、郑有义（巴生）、林明 

镜（马六甲)、吴永华（亚 

庇）、拿督邢诒彰（亚庇）、 

陈开德（亚庇）、拿督林书忠 

(亚庇）。 

10年以上的4名常委 

获年资服务奖：分别是邢 

福盛（1 995-201 7 )、李坚 

±成（1997-2017)、陈孟 

龄（2007-201 7 )、林先强 

(2007-2017 )；林明威则获 

常委卓越服务奖。 

为表示珍惜先贤贡献，大 

会追念已故先贤，即前副教长 

朱运兴先贤、黎博文先贤终身 

贡献奖、黄宏荫先贤及吴华先 

贤则获文史贡献奖。 

配合青年团50周年，大 

会也分别嘉奖青年领导拔萃奖 

(陈如坚）、青年属团拔萃奖 

(古晋海南青)和琼青菩卒奖 

(海南联青北马区）。 
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SUMMARIES
海南联会85周年庆圆满
吉隆坡6日讯I马来西亚海南会馆联合会于日前举行85周年庆典晚宴，除属会、海南乡团、七大乡团受邀外，来自海南省委
统战部、海南省侨务办公室、海南省归国华侨联合会、海口市及三亚市侨联、侨办、儋州市人民政府及侨办、海南大学、
华侨中学、新加坡海南会馆、印尼海南会馆、汶莱马来奕海南公会的海外嘉宾也远道而来出席。大会主席也是马来西亚海
南会馆联合会总会长拿督林秋雅说，于巴生皇城会展中心举
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The One Academy 
激發學生創作潛能 

々ii意并不仅仅存在于艺术或设计中，而是充斥在人们的生活中。实 

B'J际上，不管是在商业、科学还是医学等领域，人们所做的一切都 

需要创意。 

The One Academy所做的一切都关乎创意。无论是课程、课堂还是教导 

者，我们都致力于让学生获得充满创造力的体验。 

研究显示，拥有一定水平创意的人，往往会比那些没有创意的人来得 

更成功。这引发出另一个问题：创意到底是先天的还是可以通过后天培养 

的？这个问题并没有确切的答案，但也意味着可以有很多种答案。创意是 

一种特质、技能、性格，同时也是一种与众不同的物资、产品或服务® 

有些人的创造力与生俱来，而有些人则通过后天的培养。实际上，创 

意并不是人类特有的能力，动物也具有创意。只要在网上搜索，就会看到 

不少动物想出了有创意的方式来对抗人类。 

与海外知名设计大学合作 

在日前闭幕的2018马来西亚十大杰出美术青少年大赛颁奖典礼上，副 

妇女及家庭发展部长杨巧双表示，我国现在正处于创意经济时代，互动媒 

体、社交媒体、电脑与手机游戏、3D动画、电影视觉效果等各个创意领域 

已变得非常普遍，可以说甚至超越了其他大型产业。 

The One Academy了解创意在生活的各个方面都至关重要，因此为学生 

提供了很多体验创造力的机会，并帮助他们自我提升。这不仅适用于课程 

和课堂，也在讲习班、讲座、分享会、大师讲习班等实践。该学院为学生 

提供了一系列不同的课程，以及与英国顶尖大学之一赫特福德大学联办了 

3+0学士课程，让年轻有志的学生不必远赴国外，便能在本地接受优质的 

英国艺术设计教育。” 

另外，The One Academy还与澳洲、美国、纽西兰等知名设计大学和学 

院建立了合作关系，为毕业生们提供更多深造的选择。 

The One Academy~•直秉持的教学理念“专才培育专才”，都在致力于 

通过文凭和学士课程提供最好的美术教育。 

The One Academy所提供的课程有广告插画与电影美术、纯美术、室 

内建筑与设计、广告和平面设计、数码动画与游戏设计、电影视觉特效 

(VFX )�数码媒体设计和ESMOD巴黎时装设计° 

1113 www. to a. edu. my 

m 03-56375510 

| 

The One Ace 

作为一所领先的碧 

计学院，所提供的课程 

迎合了创意界的需求， 

如广告与平面设计、插 

画、数码媒体设计等。 

The One Academy通过讲习班、小组讨论 

和座谈会等活动激发学生的创意思维。 

The One Academy主办大师讲习班，学生专心發听 
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医学等领域，人们所做的一切都需要创意。TheOne
Academy所做的一切都关乎创意。无论是课程、课堂还是教导者，我们都致力于让学生获得充满创造力的体验。研究显示
，拥有一定水平创意的人，往往会比那些没有创意的人来得更成功。这引发出另一个问题：创意到底是先
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早根派進攻主流派日首流淘涌 

雪火•或重鼸洗驊 
報 
道 

g 

舜 

婷 

r\ rs 门 

會.•.參、• ATSLv 

m ，.、、、，� 

最新消息透露，主流派的菜单已排除州副主席拿督邓章钦 

(左起）、州宣传秘书黄瑞林及州委刘天球，其他国州议员 

均在菜单之中。 

(八打灵再也6日讯）雪州行动党改选在即，当权派在台面上 

面对来势汹汹的草根派攻陷，另一边厢主流派在台底下却出现暗 

流汹涌，不排除此届党选将重新洗牌，战情相当激烈。 

消息透露，虽然主流派暗流汹涌，但当中的“反对派”因未受到党中 

央“祝福”，而未敢公开挑战，以致多名具有担任州主席潜力的领袖，也 

因受制于中央而不敢强出头。 

在主流派中，也有不少领袖已是既得利益者，他们只求安然进人州 

委，顺利获得党职，不会公然挑战。 

若主流派人選都擠進中委 

哥賓星料接棒州主席 

堊叫漫画/电话仔 

jrElfl 

wm 
最新消息透 

主流派的 

菜单已排除州副主席拿督 

邓章钦、州宣传秘书黄瑞 

林及州委刘天球，其他国 

州议员均在菜单之中 

只要主流派的菜单人 

选都顺利挤进中委，州署 

理主席哥宾星料将接棒州 

主席职。 

虽然在主流派中仍 

有非议哥宾星出任主席的 

意见，但却不敢向中央表 

•得_ •提的是，行动党已修改党章，领导层必 

|i须保留至少30%的女性固打制。在20人的州 

委（包括15名票选州委及5名受委州委）中，必须有至 

少6人为女性，因此女性候选人占有_ •定优势。 

惟在40名候选人中，只有6名女性，包括万达镇州 

议员嘉玛莉亚、新古毛州议员李继香、无拉港州议员 

王诗棋、沙亚南市议员黄皓汶、前莲花苑州议员张菲 

倩及前巴生市议员工玉薇。 

行動黨修黨章 

須至少30%女性固打 
因此，在没有全数女性候选人屮选的情况下，必 

须靠受委州委来补足女性固打，当中很可能会出现雪 

州行动党主席潘俭伟的女弟子兵。 

只要主流派的菜 

单人选都顺利挤 

进中委，州署理 

主席哥宾星料将 

接棒州主席职。 

潘儉偉能否擠進州委 

歐陽捍華或是關鍵 

草根目標一致 

潘儉偉票數岌岌可危 

推草 

霞根 
I派 

行: 

藝放 
革手 

搏 
鋪 
路 

選 

.动党在雪州是执政党，二年 

度的州党选是各派系厮杀 

的战场，但一直是主流派的囊中物，如 

今在同步执政中央后，更是获得丰厚的 

中央资源，也被草根派视为“改朝换 

代”的最佳时机，草根派只有放手--

搏，才能为下届大选铺路，推动民主改 

革《 

根据所掌握的雪州代表大会候选 

人名单，共有40人角逐15个名额的州 

委，之后由15名州委投票复选领导层， 

并另委任5名受委州委 

在候选人名单中，可分为两大 
类，即“议员派”与“基层派”。其中 

多达17名国州议员及I .议员参选，包括 

有正副部长、雪州行政议员、雪州议长 

及上议员；在基层派中也有多位是现任 

或前任县市议员及国会联委会主席 

俭伟在祭出退位让贤的策 

im略后，能否成功挤进州 

委，州秘书欧阳捍华或许是关键。 

欧阳捍华在雪州是一股潜势力， 

据了解，在上届改选中，潘俭伟是依 

靠欧阳捍华派系的票数支持，才能顺 

利进人州委，并在复选中蝉联州主 
席° 

然而，如今欧阳捍华已卸下州行 

政议员职务，同时又迟迟无法坐正巴 

生港口港务局主席一职，因此被基层 

视为是合适的州主席人选。 

惟消息指出，党元老林吉祥已在 

多次的财政预算案巡回汇报会中发出 

明确“指示”，主流派不敢造次，相 

信当权派胜出不是问题，惟票数肯定 

削减。 

据了解，潘俭伟目前是草根派基 

层一致的“箭靶”，其指定的接班人 

州署理主席哥宾星或许也会受牵连而 

被拉低票数，他在上届改选是以736 

票最局票中选。 

所f ‘‘擒 

所谓“擒贼先擒 

王”，草根基层的 

目标一致对准潘俭 

伟，认为只要不让 

他成功中选州委， 

就是迈向胜利的第 
一步° 

贼先擒 

王”，草根基层的 

目标‘致对准潘俭 

伟，认为只要不让 

他成功中选州委， 

就是迈向胜利的第 
一步o 

然而，到目前 

为止，打着“反潘 

俭伟”旗帜的草根 

派仍众声喧哗，无 

法达成共识，更没 

有办法推举出一致 

认同的人选出任州 

主席，所以仍无法 

左右大局。 

如今坊间流传 

多份菜单，不排除 

大部分基层为表不满，而不根据菜单投 

选，因此票数肯定被分散，潘俭伟的票数 

也岌岌可危《 

•潘俭伟在祭出退 

位让贤的策略后， 

能否成功挤进州 

委，州秘书欧阳捍 

华或许是关键。 

行動黨雪州40名候選人名單 

1候选人 I 职务 | 
洪能吉 沙亚南前市议员 

詹德拉莫翰 上议员 

庄文来 乌雪国会联委会主席 

欧阳捍华* 史里肯邦安州议员 

法里兹 

甘纳巴迪劳* 哥打哥文宁州议员、雪州行政议员 

哥宾星* 蒲种国会议员、通讯与多媒体部长 

嘉玛莉亚 万达镇州议员 

黎潍福* 莲花苑州议员 

刘永山* 万津州议员 

李景宏 万宜国会联委会副主席 

李富豪 巴生国会联委会组织秘书 

李继香* 新古毛州议员 

李锡稳 加埔国会联委会主席 
逝评士 班达马兰州议员 

勒基玛南 士拉央前市议员 

林观民 沙亚南前市议员 

刘天球* 双溪比力州议员 

吕精伟 巴生市议员 

黄皓汶 沙亚南市议员 

纳兰 

黄瑞林* 适耕庄州议员、雪州议长 

黄思汉* 金銮州议员、雪州行政议员 

王玉薇 巴生前市议员 

王建民* 万宜国会议员、 

国际贸易及工业部副部长 

王友泰 八打灵再也市议员 

温宗X 八打灵再也前市议员 

巴巴来度 沙亚南市议员、 

哥打拉惹国会联委会主席 

贝荣强 梳邦再也前市议员 

潘俭伟* 白沙罗国会议员、 

财政部长政治秘书 

拉贾林加姆 

拉吉夫^ 武吉加星州议员 

陈博雄 班达马兰前州议员 

郑文福 巴生国会联委会主席 

郑永德 瓜冷县议员 

郑鸿杰 社青团总秘书 

邓章钦^ 巴生新城州议员、雪州行政议员 

张菲倩^ 莲花苑前州议员 

文巴拉山 

王诗棋 无拉港州议员、雪州社青团团长 

备注：•为原任州委 

巴 
生及滨海区仍是雪州最大 

的票仓 
巴 出 

隱生 
少濱 
5准 

羅》乃 
是 

惟基层不够团 

结，派系四分五裂，出现至少5个派 

系，草根基层在拉拢与结盟上仍不 

成气候，其中最大的原因是他们尚 

未谈妥利益及推举共同领袖 

茁然州委刘天球已表态支持草 

根派理念，但据了解，他并不在各派 

系名单中，不排除他以此立场来博取 

草根基层的选票。他虽已表明没有 

意愿接任州主席职，但他却是被认 

为是有意图竞选主席的人选之--

茁然在雪州党选前夕召开了长 

达9天的雪州议会，但也有不少领袖 

趁空档四处拉票，暗地里或明面上 

接触基层党员，有领袖积极到各地 

区大摆筵席，有者则已与超过80%基层党员私 

下会面_*• 

曰 
取 

面 
示 

倉 

雪火箭後日改選 

林冠英主持開幕 
•州行动党将在12月9日（星期日）在八 

打灵再也公民礼堂举行代表大会及新 

届州委改选，由行动党秘书长林冠英主持开幕。 

据悉，本届雪州党选有156个合格支部的 

1092名代表有投票权。 
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ATSLvm，.、、、，��最新消息透露，主流派的菜单已排除州副主席拿督邓章钦(左起）、州宣传秘书黄瑞林及州委刘
天球，其他国州议员均在菜单之中。(八打灵再也6日讯）雪州行动党改选在即，当权派在台面上面对来势汹汹的草根派攻
陷，另一边厢主流派在台底下却出现暗流汹涌，不排除此届党选将重新洗牌，战情相当激烈。消息透露，虽然
As the Selangor DAP party election is around the corner, the ruling party is facing external threats and internal conflicts.
It is going to be an intense battle under the possibility of a reshuffle within the political party.
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佐哈里（左七）为“2018年美化建筑物（Bangunan Ceria )比赛”主持颁奖仪式 

阿瑟妮娜希嘉拉斯与哈里米。 

靈市長：雪撥款74萬 

左八与九为 

達邁組屋 
(八打灵再也6日讯）八打灵再也市长 

拿督阿兹兹指出，在雪州政府发放逾74万 

令吉的拨款下，八打灵再也市政厅已为达 

迈组屋进行提升和重新粉刷计划，以便在 

2030年为八打灵再也打造成一座宜居与永 

续发展的城市。 

6商厦与6高楼住宅夺美化奖 

阿兹兹周四下午在“2018年美化建筑物 

(Bangunan Ceria )比赛”颁奖礼上指出，灵市 

有多达6间商业建筑物与6座高楼住宅区夺得有关 

奖项。 

由于他有要事未克出席，因此由八打灵再 

也副市长佐哈里代表出席与致词。 

阿兹兹也指出，上述比赛有6项参赛条件， 

包括人力资源效率、内部环境素质、规划与管 

理永续地段、资料与材料、水源效率及创新。 

每一个组别的得奖者将赢取2000令吉的礼物与奖 

状。 

助7校进行收集雨水系统 

此外，他披露，市政厅已于11月13日与7所 

学校签署备忘录，以便协助有关学校进行收集与 

使用雨水系统（SPAH )� 
出席者包括绿色建筑物指标有限公司 

(GBI)评审团副主席阿瑟妮娜希嘉拉斯及斯里 

斯迪亚州议员哈里米等。 
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SUMMARIES
佐哈里（左七）为“2018年美化建筑物（Bangunan Ceria )比赛”主持颁奖仪式
阿瑟妮娜希嘉拉斯与哈里米。靈市長：雪撥款74萬左八与九为達邁組屋(八打灵再也6日讯）八打灵再也市长拿督阿兹兹指
出，在雪州政府发放逾74万令吉的拨款下，八打灵再也市政厅已为达迈组屋进行提升和重新粉刷计划，以便在2030年为
八打灵再也打造成一座宜居与永续发展的城市。6商厦与6高楼住宅夺美化奖阿兹兹周四下午在“

Page 2 of 2

07 Dec 2018
Sin Chew Daily, Malaysia

Author: No author available • Section: Metro Edition A • Page: 17
Printed Size: 272.00cm² • Region: KL • Market: Malaysia • Photo: Full Color
ASR: MYR 8,553.46 • Item ID: MY0034515716

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



健康嘉年華曰（配合無車 

曰運動） 

曰期：12月9曰（星期曰） 

时间：早上7时30分至11时 

地点：安邦再也市议会草场 

主办.国际卿子会308 B2区与安邦 

再也市议会 

参与单位：安邦班色医院、哥伦比 

亚医院�UiTM私人专科中心、瓜拉 

冷岳健康诊所 

査询：Peter (016-260 7768)或 

Sherene (017-669 0133) 

备注：活动提供免费健康筛査包括 

血压、糖尿病、胆固醇�BMI�视力 

及口腔健康等；现场也设有爱滋病 

宣传展、女性自卫表演及尊巴舞等 

节目 
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SUMMARIES
健康嘉年華曰（配合無車
曰運動）曰期：12月9曰（星期曰）时间：早上7时30分至11时地点：安邦再也市议会草场主办.国际卿子会308
B2区与安邦再也市议会参与单位：安邦班色医院、哥伦比亚医院��UiTM私人专科中心、瓜拉冷岳健康诊所査询：Peter
(016-260 7768)或Sherene(017-669
0133)备注：活动提供免费健康筛査包括血压、糖尿病、胆固醇��BMI��视力及口腔

Page 2 of 2

07 Dec 2018
Sin Chew Daily, Malaysia

Author: No author available • Section: Metro Edition A • Page: 18
Printed Size: 54.00cm² • Region: KL • Market: Malaysia • Photo: Full Color
ASR: MYR 1,698.11 • Item ID: MY0034515815

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



白蒲大道馬吉利斯路交通樞紐 

(八打灵再也6 

日讯）环城大道公 

司（Litrak)将从本 

月1 5曰起，在白蒲 

大道马吉利斯路交 

通枢纽(Jalan Majlis 

Interchange )实施交 

通疏散系统，为期3个 

月。. 

该公司工程部副总 

经理助理弗朗西科斯在 

新闻发布会上说，此项措 

施是把4方向交通缩减成3 

方向，预计可在交通繁忙 

时段，缩减驾驶人士55至 

60%的塞车时间，每日惠 

及6万3000名驾驶人士。 

他也预计，届时该 

交界处的等候时间，将 

从9分钟缩减至4分钟。同 

时，预计车龙在交通高峰 

时段，也从800公尺长缩 

减至300公尺长。 

他说，该公司正联合 

灵市政厅、大马大道局及 

交警探讨上述交通改道和 

疏散系统。 

他披露，涉及的路段 

包括西部数据（Western 

Digital)�SS3�SS5及SS7 

的交界处。 

LOCATION OF JAf AN MA 儿 I. 

A 
弗朗西科斯（左）与朱基菲向记者汇报马吉利斯路交通枢纽将从12月15日起实施为期3个月 

的交通管制措施。 

高架橋下直路禁通行 

弗 
朗西科斯说，在新 

”的新交通系统下， 

从蒲种方向前往马吉利斯路交 

通枢纽的白蒲大道高架天桥下 

的直路，将被禁止通行。驾驶 

人士只能使用靠近马吉利斯路 

交通枢纽的天桥左转驶人SS7/9 

路与SS7/3路。 

同时，从格拉那再也或 

甲洞方向往马吉利斯路交通枢 

纽的白蒲大道桥下的直路，同 

样也被禁驶。驾驶人士必须在 

靠近马吉利斯路交通枢纽的天 

桥左转，并在前方路段进行U 

转，再前往SS8/8路。 

他敦促道路使用者在上述 

期间遵守交通告示牌的指示， 

并拨打白蒲大道公司的援助 

电话（Talian Bantuan ) ( 03-

7494 7333 )或浏览该公司网站 

(www.litrak.com.my )以提供 

反馈意见 

他说，倘若这项新交通系 

统达到良好的效果，将成为大 

道永久性的交通措施。 

出席者包括八打灵再也副 

交警主任朱基菲助理警监。 

環城大道公司（Litrak)將從12月15日起， 
硏究和探討在白蒲大道靠近西部數據（Western Digital)� 

馬吉利斯路（Jalan Majlis)交通樞紐一帶， 
實施交通疏散系統 

15B越 

Page 1 of 2

07 Dec 2018
Sin Chew Daily, Malaysia

Author: No author available • Section: Metro Edition A • Page: 1
Printed Size: 677.00cm² • Region: KL • Market: Malaysia • Photo: Full Color
ASR: MYR 21,289.31 • Item ID: MY0034516270

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



SUMMARIES
白蒲大道馬吉利斯路交通樞紐 (八打灵再也6日讯）环城大道公司（Litrak)将从本月1
5曰起，在白蒲大道马吉利斯路交通枢纽(J a l a n M a j l i
sInterchange)实施交通疏散系统，为期3个月。.该公司工程部副总经理助理弗朗西科斯在新闻发布会上说，此项措施是把
4方向交通缩减成3方向，预计可在交通繁忙时段，缩减驾驶人士55至60%的塞车时间，每日惠及6万3000名驾驶人
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叶碧琴（左起）、许伟文、陈国振及黄永光参阅《2035 

年梳邦再也市议会地方蓝图草案》。 

陳國振促梳邦再也市議會 

關注蒲種沙登塞車問題 
(蒲种6日讯）马华蒲 

种史里肯邦安选区协调与联 

络委员会主席陈国振促请梳 

邦再也市议会认真关注史 

里肯邦安与蒲种区的塞车问 

题。 

他强调，随着捷运第二 

路线工程将于不久后完成， 

当局也应全面调查整个社区 

的交通系统，以改善塞车。 

陈国振日前与马青领袖 

许伟文、黄永光及妇女领袖 

叶碧琴等人，前往参阅梳邦 

再也市议会所展示的�2035 
年梳邦再也地方发展蓝图草 

案》后，发表文告如是表 

/K 
陈国振说，在发展蓝图 

展示期间，蒲种、史里肯邦 

安地区的居民或其他组织机 

构应着重研究草案所提供咨 

询，并作出建议与意见，以 

纠正一些尚未顾及到的发展 

事项。 

他也提醒，蒲种和史里 

肯邦安地区的部分土地拥有 

者应确认所拥有的地段是否 

在该蓝图草案的展示中，受 

到发展限制，以免影响地段 

未来的发展。 

“居民也可前往史里 

肯邦安沙登拉也3K礼堂参 

阅该蓝图草案，以了解社区 

道路、交通、社会发展、基 

设、土地使用等方面，在未 

来的发展规范建议。” 
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SUMMARIES
叶碧琴（左起）、许伟文、陈国振及黄永光参阅《2035
年梳邦再也市议会地方蓝图草案》。陳國振促梳邦再也市議會關注蒲種沙登塞車問題(蒲种6日讯）马华蒲种史里肯邦安选
区协调与联络委员会主席陈国振促请梳邦再也市议会认真关注史里肯邦安与蒲种区的塞车问题。他强调，随着捷运第二路
线工程将于不久后完成，当局也应全面调查整个社区的交通系统，以改善塞车。陈国振日前与马青领袖许伟文、黄永光及
妇女领袖叶碧琴等人，前往
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05 
聯合掛反ICERD橫幅 

士拉央伊黨痤胃结盟免 
vj. 

TRUSTED E-HAILfNG APRS 

HINOPKRA5I D| 5�LUflUH MALAVSlA 

Kemana Saia 

De"9-|V|yCaJr 

(万挠6日讯）尽管两党党魁未有 

宣布，但士拉央伊党区部已和巫统青 

年团私下结盟？ 

在反对“消除•切种族歧视国际公 

约”（简称ICERD )集会，即将于本周六举 

行的当儿，伊党士拉央区部联合士拉央巫青 

区会在万挠16英里的行人天桥上，张挂拒绝 

ICERD的横幅，引起居民的疑虑和不安，进 

而向《大都会》社区报记者求证。 而向《大都会》社区报记者求证。 

再迪：两党分头出席集会 

伊党士拉央区部主席兼前任雪州行政 

议员再迪在受询时否认结盟，但坦承双方在 

个别课题中达成合作的共识。 

“以此次的集会为例，我们是对共同 

维护宪法而合作。宪法注明土著特权是受到 

保护的，签署ICERD便是违宪。” 

他说，该党与巫青虽然已针对大集会 

做了演习，但会分头集合本身的党员出席集 

再迪坦言与士拉 
央巫青达成针对 

某些课题进行合 
作的共识。 

会，不会一同亮相。 

“响应党中央50万党员出席的号召，本区 

部会动员5000党员前去支援，巫青也指会有数 
千人上街游行。” 

询及政府已经表明不签署有关国际公约， 

为何仍需张挂横幅表明拒绝ICERD时，再迪解 

释这是为了要展示该党团结的力量和表达感恩 

上苍之情。“我们对于政府在我们群起反对后 

改变立场，表明不会签署该项公约而表示满 
意。” 
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SUMMARIES
聯合掛反ICERD橫幅 士拉央伊黨痤胃结盟免vj .TRUSTEDE-HAILfNG APRSHINOPKRA5ID| 5��LUflUH
MALAVSlAKemanaSaiaDe"9-|V|yCaJr(万挠6日讯）尽管两党党魁未有宣布，但士拉央伊党区部已和巫统青年团私下结盟
？在反对“消除•切种族歧视国际公约”（简称ICERD
)集会，即将于本周六举行的当儿，伊党士拉央区部联合士拉央巫青区会在万
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根登村委：培養村民運動習慣 

盼籃場獲款另築跑道 
報道 > 林淑敏 

(轰埠6日讯）根登新村村委会盼 

州政府拨款，在村内有盖篮球场旁的 

空地另筑脚车道或跑道，协助村民培 

养更健康的生活习惯。 

该村村长胡水明表7K，空地有200 

呎宽和400呎长，恰好可以建造一个 
“日”字型跑道。 

“我们的设想是年轻力壮者可以 

跑完一圈当运动，年迈村民则可以走 

半圈当散步。跑道同时也可以做为脚 

车道，为根登逐渐发展的脚车运动提 

供更安全的练习场所。” 

mi 

胡水明：隆瓜雪大道帶動腳車運動 
潘佩玲（左）在胡水明的陪同下，巡视新村 

篮球场。 
小石径可让村民做脚底按摩，强身健体 

胡 
水明说，随着 

I吉隆坡一瓜雪 

高速大道（LATAR )根登 

出人口的开通，近年来有 

越来越多的脚车骑士乘骑 

脚车到新村寻觅美食，尤 

其是著名的猪肉丸老鼠粉 

和传统云吞面。 
“这一趋势亦带动了 

本区的脚车运动，我们认 

为空地应加以善用，做更 

多利益村民的好事。” 

胡水明是联同鹅唛 

县乡村协调官潘佩玲巡视 

村内有盖篮球场时，这么 

告诉《大都会》社区报记 
者。 

下，空地如今设有供长者 

做脚底按摩的石径、运动 

器材和适合儿童玩耍的游 

乐设备，成为了少老咸宜 

的休闲和运动场所。“村 

内亦有舞狮团在此练习， 

反映出村民高度使用篮球 
场和空地。” 

籃場照明待提升 

胡 
水明说，感谢州政府 

于2016年拨款为村内 

的篮球场加盖，但近日在举办活 

动和篮球比赛时亦发觉灯光照明 

略有不足，因此盼当局能再提 

升，为新村增添福利。 

“我已向领养本区的士拉央 

市议员阿兹曼反映，被告知将尝 

试在明年向市议会提出申请。” 

“我亦盼乡村协调官能代为 

向掌管雪州地方政府、公共交通 

及新村发展事务的行政议员黄思 
汉反映民情，促成此事。” 

潘佩玲 

潘 

將反映新村需求 
佩玲表示雪州政府极府反映新村需求之余，也将向阿 

为重视新村的发展。 

“如果新村十分活跃、活动 

相对的多，场所设备的磨损率自 

然会增加。有鉴于此，我在向政 

兹曼跟进提升和增添篮球场设备 

的申请状况，希望能早日如村民 
所愿。” 

他指出，在州政府、 

私人企业和村民的资助 
•舞狮团在篮球场范围的空地上练习，显示村民有高度 

使用有关场所。 

•根登新村有盖篮球场旁的大幅空地，仍有建造跑道的空间。 

n ..:..， 
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SUMMARIES
根登村委：培養村民運動習慣 盼籃場獲款另築跑道報道 )
林淑敏(轰埠6日讯）根登新村村委会盼州政府拨款，在村内有盖篮球场旁的空地另筑脚车道或跑道，协助村民培养更健康
的生活习惯。该村村长胡水明表7K，空地有200呎宽和400呎长，恰好可以建造一个“日”字型跑道。“我们的设想是年轻力
壮者可以跑完一圈当运动，年迈村民则可以走半圈当散步。跑道同时也可以做为脚车道，为根登逐渐发展的脚车运动提供
更安全
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SUMMARIES
Communications and Multimedia Minister Gobind Singh Deo said the authorities will instead find an alternate solution to
the Seafield Sri Maha Mariamman Temple issue soon. He said that the temple in Seafield USJ 25 here should not be
moved as it had been at the same site for over 140 years.
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